
Z A P I S N I K 
26. sjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke  

održane 23. veljače 2012. godine 
 
 Sjednicu je u 9,35 sati otvorila predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac. 
 
 Nakon izvršene prozivke utvrđeno je da su sjednici nazočna 34 člana Gradskog 
vijeća te da Gradsko vijeće može donositi pravovaljane odluke. 
 
 Sjednici su bili nazočni članovi Gradskog vijeća: Dinko Beaković, Predrag Blečić, 
Ivan Bogdanić, Hrvoje Burić, mr.sc. Vesna Buterin, mr.sc. Ernest Cukrov, Ljiljana Cvjetović, 
Marko Filipović, Lidija Flas, mr.sc. Željko Glavan, Ivan Ivaniš, mr.sc. Nikola Ivaniš, mr.sc. 
Šime Jagičić, Ivana Jurčić, Sanjin Kajba, Ana Komparić Devčić, Sandra Krpan, Ismet 
Mešanović, Ljiljana Mihić, Bože Mimica, Dorotea Pešić-Bukovac, Nada Pindulić, Vuk Prica, 
Branko Rađa, Josip Rupčić, Dušan Sekulić, Oskar Skerbec, mr.sc. Bojan Šober, Danko 
Švorinić, Mate Tomljanović, Ana Turak, Walter Volk, Irena Vukosavljević i Tomislava Zečević 
Pedić. 
 
 Izostanak je opravdala članica Gradskog vijeća:  Tea Čaljkušić-Mance. 
 
 Na zapisnik 25. sjednice Gradskog vijeća održane 21. prosinca 2011. godine nije 

bilo primjedbi. 
 

 AKTUALNI SAT  
 

1. BRANKA RAĐU zanima kada će biti završeni radovi na polaganju kanalizacijske mreže u 
ulici Prolaz Marčeljeve Drage, budući da stanari imaju problema s izvođačem radova Osijek 
Koteksom. Na tu temu objavljen je i članak u Novom listu od 14. siječnja u kojem svoje 
mišljenje i stav o problemima sa Osijek Koteksom iznosi direktor KD Vodovod i kanalizacija 
gdin Mažar koji navodi da Osijek Koteks ima problema sa podizvođačima i da su radovi u 
dva navrata prolongirani, a konačni rok za završetak radova je 1. ožujka. Međutim, situacija 
se nije popravila pa ga interesira što Grad u vezi s tim poduzima? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da se u ovom trenutku izvode ili su 
se izvodili radovi na više od 40 ogranaka sustava odvodnje i vodoopskrbe, koji su dodijeljeni 
određenim izvođačima sukladno Zakonu o javnoj nabavi. Jedan od uvjeta natječaja je bio 
garancija za kvalitetno i pravodobno izvođenje radova. Točno je da unatoč svim poduzetim 
mjerama na nekoliko lokacija postoje problemi sa dva izvođača, od kojih je jedan Osijek 
Koteks koji ima svojih organizacijskih i suvlasničkih problema, a drugi je Gamont iz Zagreba 
s kojim mu se čini da je pokrenut postupak raskida Ugovora koji nije ni brz ni jednostavan 
proces kada se ne raskida sporazumno, jer se mora utvrditi do koje mjere su u određenom 
trenutku izvršeni i naplaćeni radovi i tome se pristupa tek kad se iscrpe sve ostale mjere. 
Održano je i nekoliko sastanaka s predstavnicima Osijek Koteksa na kojima je obećano da 
će se radovi završiti u nekom primjerenom roku. Činjenica je da su u ovih 20-tak dana bili 
izuzetno nepovoljni vremenski uvjeti koji su dodatno prolongirali odvijanje tih radova, ali 
prema saznanjima koje ima radovi na tom području bi trebali biti završeni u nekom 
razumnom roku, ali sigurno je da neće biti završeni 1. ožujka. 
 
2. JOSIP RUPČIĆ je iznio da se ove godine uslijed jake zime pojavio veći broj beskućnika u 
Gradu Rijeci koji su u izuzetno teškom financijskom stanju i koji žive u jako lošim životnim 
okolnostima i nehigijenskim uvjetima pa postoji i opasnost od zaraze za okolinom u kojoj 
žive. Pohvalio je inicijativu Grada Rijeke koji je u ovakvim uvjetima beskućnicima omogućio 
spavanje i boravak u Domu Crvenog križa na Pećinama do 16. veljače o.g. kada su morali 
napustiti taj prostor. Upitao je na koji način i kako će se dalje zbrinuti ti beskućnici s obzirom 



da kapaciteti Prihvatilišta za beskućnike Ruže sv. Franje na Kozali nisu dostatni za njihov 
smještaj, te koja je strategija Grada Rijeke u zbrinjavanju beskućnika, budući je Rijeka jedan 
od većih gradova u Hrvatskoj koji nema prihvatilište za beskućnike i koji u proračunskim 
sredstvima nema izdvojena sredstva za tu namjenu? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio da je član Vijeća iznio čitav niz neistina 
te je naveo da nije točno da Grad Rijeka nema prihvatilište za beskućnike i da u Proračunu 
Grada Rijeke nisu osigurana sredstva za prihvatilište za beskućnike. Naprotiv, situacija je 
upravo suprotna. Grad je pred više od 10 godina ustanovio instituciju Nužnog smještaja koja 
je kvalitetnija od Prihvatilišta za beskućnike i u tim institucijama je do sada smještaj našlo 
više od 450 sugrađana koji na tim lokacijama trajno i borave. Uz to, u Rijeci postoji još 
nekoliko udruga koje se bave tom problematikom. Jedno je Prihvatilište Ruže sv. Franje, 
jednim dijelom se time bavi i Udruga Oaza, te jednim dijelom red časnih sestara u Ulici 
Obitelji Duiz.  
 Međutim, priznaje da je pitanje funkcioniranja nadležnih socijalnih službi koje nisu 
gradske po tom pitanju dosta neadekvatno, jer se pod pojmom "beskućnik" nalazi čitav niz 
ljudi kojima takva definicija odgovara ili ne odgovara. Prilikom provođenja ove akcije koja je 
bila rezultat izuzetno teških i hladnih vremenskih prilika, među ljudima koji su se javili u 
Crveni križ našli su se i oni koji dobivaju gradsku subvenciju za troškove podstanarine, ali i 
dosta ljudi koji nisu iz Grada, već su došli zbog saznanja da se te aktivnosti provode u Gradu 
Rijeci. Nadalje, smatra da bi Grad u suradnji s Centrom za socijalni rad trebao utvrditi o kojim 
ljudima i o kojem broju ljudi se radi i tko od njih udovoljava uvjetima za takav način 
zbrinjavanja. Primjerice, ako netko ima dobru mirovinu koju potroši na alkohol, kocku ili slično 
u nekoliko dana, postavlja se pitanje da li je društvo obvezno o takvoj osobi brinuti, jer s 
druge strane ima puno ljudi koji imaju manju mirovinu ili rade za manju plaću od one koju 
netko potroši u nekoliko dana. Iz tih razloga je potrebno da nadležne službe utvrde koje su to 
osobe koje treba zbrinuti. Grad će u tijeku ove godine definirati nove prostore kojima će se 
proširiti kapacitet Prihvatilišta za beskućnike, ali se prije svega moraju utvrditi kriteriji da se 
zna tko i pod kojim uvjetima može biti smješten u Prihvatilište. 
 
JOSIP RUPČIĆ je u osvrtu na dobiveni odgovori naglasio da je on tražio konkretan odgovor 
vezano za kategoriju ljudi koji se nalaze na cesti i bez doma, potpuno bez ičega, pa čak i bez 
dokumenata, kojima je Grad po Zakonu dužan osigurati osnovne životne uvjete, dakle on nije 
govorio o ljudima kojima Grad, po određenim socijalnim kriterijima i programima dodjeljuje 
nužni smještaj. 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je dodatno pojasnio da  ne postoji zakon koji bi 
uvjetovao ili obvezivao Grad Rijeku na bilo kakve konkretne akcije u tom kontekstu, a on je u 
svom odgovoru nastojao naglasiti ono što sada i ponavlja, a to je da je Grad Rijeka putem 
instituta nužnog smještaja riješio upravo velik broj beskućnika, odnosno upravo one 
kategorije ljudi koji su se nalazili na ulici. Ocijenio je potrebnim i naglasiti da, Grad Rijeka iz 
svog Proračuna financira i sve udruge koje se bave problemom smještaja beskućnika.  
 
3. DUŠAN SEKULIĆ je, u svezi informacije o stečaju BI 3. maj, iznio da Primorsko goranski 
savez otpočetka smatra da sadašnji koncept privatizacije kojeg je nametnula bivša Vlada RH 
ne može završiti povoljno za BI 3 maj. Pred nekoliko dana prvi potpredsjednik Vlade je 
izjavio da će u slučaju neuspjeha provesti stečaj BI 3. maj s preustrojem, a prema nekim 
informacijama od partnera iz BI 3 maj, Brodogradilište za sada uredno podmiruje sve svoje 
obaveze. Obzirom na to, upitao je Gradonačelnika da li uopće postoje razlozi za stečaj BI 3. 
maj te što se namjerava postići s preustrojem? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da će se on zalagati da do stečaja 
ne dođe budući smatra da je brodogradnja izuzetno važna gospodarska grana, ne samo za 
Hrvatsku i za Rijeku, već i za cijelu Hrvatsku. Činjenica je da je Hrvatska preuzela određene 
obaveze kroz pristupanje Europskoj uniji. Jedna od tih obveza je i restrukturiranje 
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brodograđevne industrije, prije svega u kontekstu nemogućnosti daljnjeg korištenja 
subvencija na način na koji su se one koristile do sada.  

Smatra da je dovoljno puta govorio o neprovedivom konceptu kojeg je bivša Vlada 
zamislila i na koji se obvezala prema Europskoj uniji. Neki bi vjerojatno rekli da to nije bivša 
Vlada nego gdin Polančec koji na kraju nije bio ni u Vladi ni u HDZ-u, ali je potpisao i 
preuzeo obveze u ime Republike Hrvatske. Točno je da je obveza Republike Hrvatske da 
provede restrukturiranje brodogradilišta do ulaska u Europsku uniju, a stečaj brodogradilišta 
slijedi kao alternativa. Međutim, uvjeren je da do toga neće doći, budući je Vlada najavila da 
će u najskorije moguće vrijeme razriješiti odnose s potencijalnim novim vlasnicima 
Brodogradilišta. Iako on vjeruje da do toga neće doći, ima primjera gdje je stečaj s 
preustrojem bio uspješan i tako je, neopterećenim dugovanjima tvrtkama u stečaju, stečaj 
omogućio nastavak djelatnosti, kao što je to bio slučaj u Brodokomercu i Viktoru Lencu. 
Naveo je da je BI 3.maj prošlu godinu završilo s gubitkom od preko 200 milijuna kuna, što 
znači da nisu podmirene sve obaveze prema dobavljačima. Međutim, vjeruje da će BI 3. maj 
nastaviti s aktivnošću s kojom se bavi već više od 100 godina. 
 
4. mr.sc. ŠIME JAGIČIĆ je iznio da će se ovih dana u Saboru Republike Hrvatske donijeti  
Proračun Republike Hrvatske što će se odraziti i na proračune jedinica lokalne i regionalne 
samouprave, budući da će ostati bez nekih prihoda. Koliko je njemu poznato, uglavnom 
dolazi u pitanje komunalna naknada, spomenička renta i još neke druge stvari, ali se nada da 
će država na drugi način to nadoknaditi jedinicama lokalne i regionalne samouprave. 
 Upitao je Gradonačelnika kako će se novi Zakon odraziti na Proračun Grada Rijeke, 
da li će doći do određenih problema već ove godine, da li će Grad moći izvršavati sve svoje 
planirane obveze te da li će eventualno doći u pitanje solventnost gradskog proračuna?  
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da će neke od mjera, koje je Vlada 
najavila, sigurno imati utjecaj i na Proračun Grada Rijeke i ostalih gradova. Najznačajnija 
mjera odnosi se na povećanje neoporezivog dijela dohotka jer se njegovim uvođenjem 
smanjuju porezni prihodi, prije svega porez na dohodak koji je jedan od glavnih izvora 
proračuna jedinica lokalne samouprave. 
 Na sastanku s premijerom, na kojem je bio kao predsjednik Udruge gradova, 
dogovoreno je da će se taj gubitak, koji će evidentno nastati, nastojati pokriti Izmjenom 
Zakona o financiranju jedinica lokalne i regionalne samouprave, odnosno povećanjem udjela 
koji pripada lokalnoj i regionalnoj samoupravi, gradovima i općinama 1,5%, a županijama 
0,5% kroz porez na dohodak. 
 Sagledavajući te mjere na razini države, one bi bile zadovoljavajuće i nadoknadile bi 
gubitak. Problem je u tome što svi gradovi i općine nisu isti, a oni koji imaju veće prosječne 
plaće takvim mjerama će čak ostvariti određenu dobit, što znači da će imati veće prihode 
nego do sada, a oni koji imaju manje prosječne plaće ostvarit će gubitke u odnosu na 
sadašnje stanje. To je rezultat neravnomjernog razvoja Hrvatske i činjenice da među 
regijama, a i među gradovima i općinama postoji prevelika razlika. Kad se govori o Rijeci, 
prema izračunu, trebao bi ostati na istom ili dobiti nešto više nego do sada. Grad je kroz 
Udrugu gradova predložio novi način financiranja za iduću godinu, čime bi se razlike ipak 
smanjile.  
 Druga mjera koja će se odraziti na Proračun Grada Rijeke je izmjena zakona koji 
definira spomeničku rentu, budući je Vlada predložila ukidanje spomeničke rente koju plaćaju 
tvrtke na temelju Zakona na ostvarenu dobit, prema kojem bi prihodi spomeničke rente bili 
umanjeni za nekih 1.400.000 do 1.500.000 kuna u odnosu na sadašnje planirane prihode koji 
se kreću nešto preko 10 milijuna kuna. 
 Ostale mjere, kao što su smanjenje stope poreza i stope zdravstvenog doprinosa 
sigurno će imati utjecaj na ukupna sredstva koja se izdvajaju za plaće, kako zaposlenika 
gradske uprave tako i ostalih proračunskih korisnika. Tu se radi o nešto manje od 2000 
zaposlenih i u tom kontekstu će se za troškove plaća ostvariti nešto manji trošak od 
planiranog što će imati pozitivne efekte. Također, smanjuje se i vodni doprinos za cca 50%. 
To nije prihod Proračuna Grada Rijeke, već rashod koji Gradu kao investitoru pogoduje. 
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 S druge strane povećava se PDV što će utjecati na povećanje cijena troškova. 
Međutim, pitanje je do koje će mjere poslodavci uzeti u obzir činjenicu da se smanjuje cijena 
rada po osnovi poreza i zdravstvenog doprinosa i koliko će to utjecati na povećanje odnosno 
smanjenje cijena usluga, pa je obzirom na to u ovom trenutku teško izračunati stvarne efekte 
povećanja PDV. PDV u svakom slučaju predstavlja trošak, ukoliko ne dođe do smanjenja 
cijena pojedinih usluga. 
 
5. IRENA VUKOSAVLJEVIĆ je, u svezi sigurnosti pješačkih prijelaza preko željezničkih 
pruga u Gradu Rijeci koji su u nadležnosti Hrvatskih željeznica, upitala da li je Grad ikada 
uputio prigovor i zatražio da se izgradi nathodnik na prijelazu kod Gimnazijskih stuba 
obzirom na frekventnost pješaka, jer se na žalost na tom mjestu nedavno dogodila tragedija 
koja se na takav način mogla izbjeći? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da na žalost duž cijele Rijeke 
prolazi željeznička pruga i praktično presijeca Grad od istoka do zapada, a pješački prijelazi 
su uređeni sukladno određenim zakonskim propisima, postavljene su svjetlosne i zvučne 
signalizacije te ograde koje onemogućavaju direktan izlazak pješaka na prugu. Naveo je da 
je Grad u više navrata sa Hrvatskim željeznicama razgovarao o tom problemu, ali činjenica je 
da u Rijeci ima jako puno takvih prijelaza i nemoguće ih je riješiti nadzemnim odnosno 
podzemnim hodnicima ili nadvožnjacima. Budući da Grad ima u planu sa Hrvatskim 
željeznicama razviti brzu gradsku željeznicu, sigurnost pješačkih prijelaza bit će jedna od 
tema razgovora. 
 
6. DINKO BEAKOVIĆ je iznio da je na prošloj sjednici postavio pitanje što će biti sa 
prostorima Istravina na Vežici, nakon čega je u Novom listu od 5. siječnja o.g. objavljen 
članak o razgovoru koji je vođen s direktorom Istravina gdinom Stevom Tomićem, u kojem je 
naveo da se radi o vrlo atraktivnoj lokaciji koja zbog blizine bolnice i stambenog naselja nije 
prikladna za proizvodnu djelatnost i vapi za prenamjenom u trgovačku ili stambenu zonu. 
Upozorio je da je Istravino na prostoru koji obuhvaća preko pola milijuna ljudi, a u ljetnim 
mjesecima i više, Primorsko-goransku i Istarsku županiju, što bi trebalo biti dovoljno da jedna 
takva firma zadrži proizvodnju.  

Upitao je Gradonačelnika da li je moguće da je cijela ta priča izvedena kako bi se ti 
prostori prodali radi prenamjene u stambenu izgradnju ili trgovački centar, te da li Grad tim 
poslodavcima koji ne vode računa niti o Gradu niti o radnicima može staviti do znanja da to 
ipak neće ići tako lako? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da se u potpunosti slaže s 
mišljenjem gdina Beakovića, te da se tu radi o istom problemu koji se pojavio kada se vodila 
rasprava o Leru kao sastavnom dijelu Podravke, te je ponovio da niti jedan dio zemljišta koji 
pripada Podravci odnosno Istravinu neće biti prenamijenjen dok se na adekvatan način ne 
zbrinu radnici ili ne osigura neka druga adekvatna proizvodnja, na toj lokaciji ili u okolici 
Rijeke. Nadalje je podsjetio da je s prethodnim vlasnikom Istravina potpisan sporazum o 
mogućnosti prenamjene tog prostora, uz preduvjet da se proizvodni pogoni presele u 
Industrijsku zonu Kukuljanovo, gdje je prethodni vlasnik Rotopromet kupio zemljište s 
namjerom da proizvodnju preseli na tu lokaciju.  

U međuvremenu je došlo do promjene vlasničke strukture i očito je da danas u 
koncernu Agrokora razmišljaju na drugi način. Jedino što on može učiniti je da i dalje inzistira 
na tome da ne dođe do prenamjene prostora dok se na adekvatan način ne zbrinu radnici 
odnosno ne osigura drugi vid proizvodnje. Nadalje je iznio da Grad Rijeka pokušava voditi 
razgovore s predstavnicima Agrokora, kako bi u Rijeci ili u riječkom okruženju pronašli 
prostor za Istravino ili za neku drugu proizvodnu djelatnost iz njihovog poslovanja. 
 
7. IVAN BOGDANIĆ se pozvao na odgovor Gradonačelnika na pitanje gdina Rađe da se u 
Rijeci na 40-tak gradilišta izvode radovi sanitarne kanalizacije, vode i sl, te da je desetak od 
tih radova dobio najjeftiniji ponuđač Mesna industrija Gavrilović, odnosno njezina tvrtka kćer 
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koja na žalost zadaje svima probleme. Jedno od tih gradilišta je i u ulici Baretićevo, koja se 
priključuje na u ulicu Plasi i koja graniči s općinom Viškovo, a koja je putem Mjesnog odbora, 
Odjela za komunalni sustav i Općine Viškovo zajednički uređena (rasvjeta, voda i asfalt). 
Radi se o jako uskoj ulici,dužine cca 500 m, a radovi koji se izvode u toj ulici su u 
katastrofalnom stanju jer su samo djelomično izvršeni. Odjel za komunalni sustav je u fazi 
poništenja Ugovora s izvođačem radova Mesnom industrijom Gavrilović. Interesira ga kada 
će radovi u toj ulici biti završeni kako bi ljudi mogli doći do svojih kuća, da li je raspisan 
ponovni natječaj i tko je izvođač radova? 
 
Gradonačelnik Grada Rijeke mr.sc. Vojko Obersnel smatra da je na ovo pitanje već 
odgovorio u odgovoru na pitanje koje je postavio gdin Rađa, te je ponovio da je s tvrtkom 
Gamont pokrenut postupak raskida Ugovora, sukladno Zakonu o javnoj nabavi, nakon čega 
se može raspisati novi natječaj, koji sigurno neće biti prije sljedećeg mjeseca. 
 
IVAN BOGDANIĆ je dodao da je postojala zakonska mogućnost da se Ugovor s tvrtkom 
Gamont raskine odmah u startu, budući da od lipnja mjeseca prošle godine u roku od 30 
dana tvrtka nije započela s radovima, a na gradilištu su se zbog otvorenih iskopa događale i 
razne nesreće, na što je on u više navrata upozoravao Odjel za komunalni sustav. 
 
8. MATE TOMLJANOVIĆ je, osvrnuvši se na stanje Dječjeg vrtića Rastočine, kojem je 
nedavno zbog bure stradao dio krova zbog dotrajalosti objekta, upitao u kojem je stadiju 
projekt izgradnje kompleksa na području bivšeg Instalatera, u sklopu kojeg se trebao izgraditi 
i novi Dječji vrtić, za koji su građani jako zainteresirani.  
 Ujedno je predložio da se Dječji vrtić sanira sa sredstvima koja su plaćena za 
razbijene automobile ili za odštetu građana koji su ozlijeđeni prilikom nepogode, budući da 
novi vrtić sigurno neće biti napravljen još najmanje godinu dana. 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da nije česta pojava da u Rijeci 
puše bura 130 na sat te je iznio da su to izvanredne okolnosti gdje se posljedice saniraju 
onako kako one nastaju. 

Ujedno je napomenuo da nije shvatio prijedlog gdina Tomljanovića, jer novci koji su 
dobiveni od šteta nisu dobiveni, već su potrošeni za naknadu šteta onima koji su štete 
pretrpjeli ukoliko su nastale sa gradskih objekata ili slično. 

U svezi samog projekta odnosno realizacije izgradnje stanova i dječjeg vrtića, iznio je 
da je pred desetak dana imao zadnji sastanak s predstavnicima Energo plana s kojima je 
dogovorio način financiranja izgradnje vrtića i početak izgradnje jednog dijela stambenih 
objekata, te očekuje da se do kraja ove godine razriješe svi problemi i sva potrebna 
dokumentacija kako bi se krajem ove godine ili početkom iduće godine krenulo u realizaciju 
tog projekta. 
 
9. WALTER VOLK je iznio da je ovih dana u medijima objavljena izjava predstavnika Lučke 
uprave da izgradnja novog ulazno-izlaznog punkta na Brajdici kasni cca mjesec dana 
odnosno da bi trebala biti gotova sredinom ožujka, pa ga zanima da li Gradonačelnik ima 
saznanja da li je ta informacija točna? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je objavljena informacija na 
žalost djelomično točna, te je iznio da će do kraja ožujka vjerojatno biti završeni građevinski 
radovi na objektu koji će poslužiti za carinske, špediterske i sve ostale poslove za ulaz na 
kontejnerski terminal sa ceste D 404. Međutim, boji se da unutarnje uređenje zgrade i 
opremanje neće biti završeno do ljeta, pa se ne može niti očekivati da će biti otvoren ulaz na 
kontejnerski terminal sa ceste D 404, što znači da će se kolone kamiona i dalje viđati na Delti 
odnosno na prometnici koja vodi prema Pećinama odnosno Sušaku. 
 
10. OSKAR SKERBEC je, u svezi akcije uklanjanja bespravno postavljenih klima uređaja, 
tendi i reklama na pročeljima zgrada spomenika kulture unutar zaštićene urbanističke cjeline, 
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u kojoj je veći dio takvih uređaja uklonjen, upitao Gradonačelnika kada će se ukloniti 
preostali bespravno postavljeni klima uređaji i reklame na tim zgradama? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da su donošenjem Generalnog 
urbanističkog plana definirani i uvjeti koji se tiču i nekih od spomenutih sadržaja unutar 
zaštićene zone u Gradu. Isto tako, donijete su i odluke kojima su propisani i izgledi tendi od 
boje pa do nekih drugih sadržaja. Na žalost, u većem dijelu slučajeva Grad nema nadležnosti 
za provođenje tih odluka, već samo ako se radi o objektima koji su postavljeni na javnim 
površinama kojima upravlja Grad ili na prostorima koji su u vlasništvu Grada.  

Na prostorima koji su u privatnom vlasništvu Komunalno redarstvo Grada Rijeke 
nema nadležnosti za intervenciju već samo Inspekcijska služba Konzervatorskog ureda s 
kojom je Grad u nekoliko navrata već i proveo određene akcije, nakon čega su se neke stvari 
poboljšale, ali još uvijek nedovoljno. Grad će ponovno prije ljeta u suradnji s njima nastojati 
ubrzati neke aktivnosti u svezi uklanjanja bespravno postavljenih klima odnosno reklama na 
pročeljima zgrada. 
 
11. DANKO ŠVORINIĆ je vezano uz sustav naplate na parkiralištima TD Rijeka promet iznio 
da je na nekim parkiralištima putem parkirnih automata omogućeno da građani plate onoliko 
koliko su vremenski parkirali vozilo ovisno o količini ubačenih sredstava, a na parkiralištima 
koja imaju naplatne kućice obračunska jedinica je jedan sat, pa se često dogodi da građanin 
parkira vozilo na jedan sat i 20 minuta, a da plaća cijenu za dva sata. 
 U svezi toga, upitao je da li se minimalna vremenska jedinica za naplatu može skratiti 
na 15 ili 20 minuta čime bi naplata parkinga za građane bila pravednija? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je TD Rijeka promet u ovom 
trenutku u fazi uvođenja sustava koji se naziva "gradska kartica" koja bi se prije svega 
koristila u javnom gradskom prijevozu i za naplatu parkirališta, ali i za čitav niz drugih 
namjena. Prilikom uvođenja gradske kartice razmatrat će se i mogućnost drugačijeg 
obračuna vremenskog perioda provedenog na parkiralištu radi naplate. 
 
12. IVAN IVANIŠ je iznio da je nedavno u Gradu potpisan Sporazum Hrvatskog nogometnog 
kluba Rijeka s talijanskim poduzetnikom gdinom Gabrielom Volpijem, te je upitao 
Gradonačelnika koja je suština tog sporazuma? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je suština Sporazuma bila 
osiguranje dugoročnog financiranja Nogometnog kluba Rijeka i na neki način definiranje 
procesa preoblikovanja od sportske udruge u sportsko trgovačko društvo sukladno Zakonu o 
sportu. Napomenuo je da je ovom trenutku Nogometni klub još uvijek sportska udruga, pa se 
ne može govoriti o promjeni vlasničke strukture, te da je riječ o Sporazumu koji se temelji na 
principima kao i svaki drugi sponzorski ugovor. Postupak preoblikovanja Nogometnog kluba 
u trgovačko društvo treba provesti iz razloga što je evidentno da postoji porezni dug koji će 
se na taj način riješiti, a taj porezni dug će, sukladno Zakonu o sportu, biti vlasnički udio 
Grada Rijeke u budućem trgovačkom društvu u kojem će Grad biti većinski vlasnik. 
 Dakle, suština ovog sporazuma je da definira normalno funkcioniranje i financiranje 
Nogometnog kluba Rijeka putem sportske fondacije koju je osnovao gdin. Volpi, uz obvezu 
Grada da se, kada dođe do transformacije u Sportsko trgovačko društvo, sva dosadašnja 
ulaganja, priznaju kao vlasnički udjeli u budućem Sportskom trgovačkom društvu, ali 
maksimalno do 70% vlasništva. Ugovor je potpisan na tri godine računajući da će u tom roku 
sigurno doći do transformacije NK Rijeke iz sportskog društva u trgovačko društvo. 
Sporazumom se Sportska fondacija gdina Volpija obvezala da će izfinancirati gotovo devet 
milijuna eura za pokrivanje postojećih dugovanja NK Rijeke i pokrivanje troškova poslovanja 
u naredne tri godine. 
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13. HRVOJE BURIĆ je, u svezi poznatih slika za koje su svojedobno Muzeju moderne i 
suvremene umjetnosti odobrena sredstva kod Erste banke u iznosu od 2.700.000 kuna, 
upitao gdje se danas nalazi umjetnički rad Mirka Zrinšćaka u vrijednosti od 540.000 kuna, 
koji se sastoji od 14 elemenata izvedenih iz slavonske hrastovine pojedinačnih visina od 450 
do 680 cm kao i umjetnički radovi Dalibora Martinisa u vrijednosti od 850.000 kuna, a riječ je 
o 100 uokvirenih crno-bijelih fotografija s pratećim video uratkom i istoimenom knjigom 
umjetnika s predgovorom hrvatskog filozofa Žarka Pajića. Ujedno ga zanima tko je procijenio 
vrijednost navedenih djela? 
 
GRADONAČELNIK mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio da ne vodi osobno evidenciju što 
se nalazi u Muzeju moderne i suvremene umjetnosti pa će pitanje proslijediti v.d. ravnatelju 
Muzeja, te dostaviti pisani odgovor.  
 
14. TOMISLAVA ZEČEVIĆ PEDIĆ je iznijela da su svi, prilikom postavljanja ploča na Korzu 
90-tih godina, bili sretni da će Korzo izgledati reprezentativno. Međutim, nedugo nakon toga 
bili su manje sretni kada su vidjeli način na koji su se ploče postavljale, kada su saznali 
koliko te ploče koštaju i kada su počele špekulacije o njihovoj radioaktivnosti. Zanima je kako 
je moguće da tvrtka koja je postavljala te ploče, a to nije učinila adekvatno (s obzirom na 
činjenicu da se one stalno moraju sanirati, a česte su i ozlijede građana koji šetaju Korzom), 
dobiva stalno poslove sanacije. Također je zanima koliko je u zadnjih 10 godina utrošeno na 
sanaciju Korza odnosno sve radove vezane za popločavanje i saniranje ploča na Korzu, a 
posebice za ulicu Ante Starčevića? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da će odgovor na pitanje dostaviti 
u pisanom obliku budući da ne zna sve podatke. Ujedno je iznio da tvrtka koja povremeno 
radi sanacije na Korzu nije tvrtka koja je radila na postavljanju ploča te da nikada nije bio 
problem u tvrtki već u projektu koji je napravljen, zbog čega je Grad Rijeka vodio i sudski 
postupak s arhitektom koji je projektirao postavljanje ovih ploča. Ono što sigurno zna je da je 
dolaskom na mjesto Gradonačelnika 2001. godine provedena sveobuhvatna sanacija Korza i 
da od tada, u principu, nema problema. Naravno da u periodu od 12 godina dolazi do 
određenih oštećenja koje je potrebno sanirati kao i na bilo kojoj drugoj javnoj površini. 
 Što se tiče Ulice Ante Starčevića, ona je uređivana u vrijeme dok je predsjednik 
Skupštine bio gdin Željko Lužavec, pa ne zna zašto bi on i za to bio odgovoran, te je naveo 
da  proteklih godina u toj ulici nije bilo nikakvih preslagivanja ploča, osim radova na 
određenim kanalizacijskim priključcima.  
 Nadalje je naveo da je očito bilo da pripadnici HDZ-a nisu bili oduševljeni 
popločavanjem Korza obzirom na njihove izjave o radioaktivnosti ploča, nakon čega je 
Povjerenstvo iz Zagreba nosile te ploče u Zagreb, ali nalaz o radioaktivnosti ploča nikad nitko 
nije vidio, te je upitao gđu Zečević da li ona zna gdje se izgubio taj nalaz. Ujedno je iznio da 
je i Europski parlament popločen istim tim pločama pa pretpostavlja da propisi o 
radioaktivnosti u Europskoj uniji nisu manje strogi od onih u Hrvatskoj. 
 
TOMISLAVA ZEČEVIĆ PEDIĆ je iznijela da ona ne smatra niti ima potvrdu da su ploče 
radioaktivne nego je samo rekla da su se pojavile špekulacije o tome. Nadalje je iznijela da 
njoj nije normalno da se ploče na Korzu svako toliko saniraju. Činjenica je da nešto nije u 
redu s tim pločama jer svako toliko netko ili nešto zapne u međuprostor ploča. 
 
15. mr.sc. NIKOLA IVANIŠ je upitao zašto građani moraju komunalnu naknadu plaćati  
unaprijed npr. do 15-tog dana u mjesecu za koji se plaća komunalna naknada, jer ukoliko ne 
plate u istom mjesecu obračunava im se zatezna kamata? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da se komunalna naknada ne 
naplaćuje po izvršenoj usluzi već je dio troška koji se sukladno Zakonu o komunalnom 
gospodarstvu naplaćuje od korisnika i obveznika, pa ukoliko se promijeni Zakon promijenit će 
se i način naplate.  
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mr.sc. NIKOLA IVANIŠ je iznio nezadovoljstvo dobivenim odgovorom jer smatra da Zakon 
ne propisuje rok dospijeća naplate komunalne naknade, te da bi bilo puno logičnije da se 
dospijeće promijeni i da rok bude zadnji dan mjeseca za koji se plaća komunalna naknada.  
 

 
 UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je izvijestila da na prijedlog 
dnevnog reda koji je dostavljen uz poziv za sjednicu Gradskog vijeća nije podnesen prigovor. 
 Predsjednica Vijeća zatim je izvijestila da su naknadno, sukladno odredbi članka 125. 
stavka 1. Poslovnika Gradskog vijeća, dostavljeni prijedlozi za dopunu dnevnog reda 
sjednice točkama:  
 Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o uređenju prometa na području Grada 

Rijeke i 
 Prijedlog izmjene Općih uvjeta o načinu naplate parkiranja na javnom parkiralištu te  
 Konačni prijedlog odluke o donošenju Detaljnog plana uređenja središnjeg gradskog 

parka Delta 
 Uz prijedloge za dopunu dnevnog reda članovima Vijeća dostavljeni su i materijali po 
predloženim dopunama dnevnog reda. 
 
 Predsjednica Vijeća zaključno je podsjetila da su uz točku 1. Izbori i imenovanja 
dostavljena ukupno tri materijala: "Prijedlog odluke o razrješenju člana i imenovanju članice 
Školskog odbora Osnovne škole "Turnić" (koju će Vijeće razmatrati pod točkom a) pa zatim 
danas na klupe još dva materijala i to: "Prijedlog odluke o razrješenju člana i imenovanju 
članice Školskog odbora Osnovne škole "Centar" (pod b) i "Prijedlog odluke o imenovanju 
predsjednika i članova Upravnog vijeća Javne vatrogasne postrojbe Grada Rijeke" (pod c).   
 
 Predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje prijedloge za dopunu dnevnog reda 
sjednice kako slijedi: 
 
1. Prijedlog da se dnevni red sjednice dopuni točkom: "Prijedlog odluke o izmjenama i 
dopunama Odluke o uređenju prometa na području Grada Rijeke" (točka 12.a) 
Gradsko vijeće je prijedlog za dopunu dnevnog reda usvojilo JEDNOGLASNO. 
 
2. Prijedlog da se dnevni red sjednice dopuni točkom: "Prijedlog izmjene Općih uvjeta 
o načinu naplate parkiranja na javnom parkiralištu" (točka 12.b) 
Gradsko vijeće je prijedlog za dopunu dnevnog reda usvojilo JEDNOGLASNO. 
 
3. Prijedlog da se dnevni red sjednice dopuni točkom: "Konačni prijedlog Odluke o 
donošenju Detaljnog plana uređenja središnjeg gradskog parka Delta" (točka 6.) 
Gradsko vijeće je prijedlog za dopunu dnevnog reda usvojilo VEĆINOM GLASOVA (27 
za, 3 protiv). 

 
Zatim je predsjednica Gradskog vijeća objavila da je Gradsko vijeće usvojilo 

slijedeći  
D N E V N I  R E D 

 
1. Izbori i imenovanja: 

a) Prijedlog odluke o razrješenju člana i imenovanju članice Školskog odbora 
Osnovne škole "Turnić" 
b) Prijedlog odluke o razrješenju člana i imenovanju članice Školskog odbora 
Osnovne škole "Centar" 
c) Prijedlog odluke o imenovanju predsjednika i članova Upravnog vijeća Javne 
vatrogasne postrojbe Grada Rijeke  
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2. Prijedlog odluke o imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja Muzeja moderne i 
suvremene umjetnosti 

3. Izvješće Gradonačelnika o radu za razdoblje srpanj-prosinac 2011. godine 
4. Izvješće o sigurnosnom stanju na području grada Rijeke za 2011. godinu 
5. Izvješće o radu Hrvatske gorske službe spašavanja – Stanica Rijeka u 2011. 

godini s Prijedlogom programa rada u 2012. godini 
6. Konačni prijedlog odluke o donošenju Detaljnog plana uređenja središnjeg 

gradskog parka Delta 
7. Prijedlog odluke o davanju naknadne suglasnosti na Detaljni plan raspodjele 

financijskih sredstava unutar Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 
2012. godinu - Aktivnosti koje se sufinanciraju putem Riječkog športskog 
saveza 

8. Prijedlog izmjena i dopuna Općeg programa mjera poticanja razvoja 
poduzetništva na području Grada Rijeke 

9. a) Prijedlog plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna 
ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Rijeke u 2012. godini 
b) Prijedlog plana rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i 
investicijskog održavanja osnovnih škola Grada Rijeke u 2012. godini 

10. Prijedlog odluke o sklapanju nagodbe u postupku potpunog izvlaštenja 
nekretnine 

11. Prijedlog odluke o stavljanju izvan snage Odluke o nagradama učenicima i 
prosvjetnim radnicima – mentorima za posebna postignuća učenika na 
državnim i međunarodnim natjecanjima, susretima i smotrama 

12. a) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o uređenju prometa na 
području Grada Rijeke 
b) Prijedlog izmjene Općih uvjeta o načinu naplate parkiranja na javnom 
parkiralištu 

13. Prijedlog odluke o stavljanju izvan snage Odluke o načinu provedbe javnog 
natječaja i uvjetima za članove nadzornih odbora trgovačkih društava u kojima 
Grad Rijeka ima dionice ili udjele 

14. Prijedlog odluke o imenovanju članova Gradskog povjerenstva za procjenu 
šteta od elementarnih nepogoda Grada Rijeke 

15. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Stožera zaštite i spašavanja za 
područje grada Rijeke 

16. Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Plase 
 
 

TOČKA 1. 
Izbori i imenovanja 

a) Prijedlog odluke o razrješenju člana i imenovanju članice Školskog odbora 
Osnovne škole "Turnić" 
b) Prijedlog odluke o razrješenju člana i imenovanju članice Školskog odbora 
Osnovne škole "Centar" 
c) Prijedlog odluke o imenovanju predsjednika i članova Upravnog vijeća Javne 
vatrogasne postrojbe Grada Rijeke  
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je 
predlagatelj Odbor za izbor, imenovanja i razrješenja.  
  
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, donijelo slijedeće odluke: 
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a) 
 

 Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo slijedeću  
 

O D L U K U 
o razrješenju člana i imenovanju članice Školskog odbora  

Osnovne škole "Turnić" 
 

I. 
 Razrješuje se član Školskog odbora Osnovne škole “Turnić" Željko JOVANOVIĆ. 

II. 
 Za članicu Školskog odbora Osnovne škole “Turnić" iz reda osnivača, imenuje se Mila 
KOŽUL, na vrijeme do isteka mandata članova Školskog odbora. 
 

III. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  
 

 
b) 
 

 Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo slijedeću 
 

O D L U K U 
o razrješenju člana i imenovanju članice Školskog odbora  

Osnovne škole "Centar" 
 

I. 
 Razrješuje se član Školskog odbora Osnovne škole "Centar" Božidar STOŠIĆ. 

 
II. 

Za članicu Školskog odbora Osnovne škole "Centar" iz reda osnivača, imenuje se 
Doris ŠANKO, na vrijeme do isteka mandata članova Školskog odbora. 

 
III. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  
 

c) 
 

 Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (22 za, 4 protiv, 3 suzdržana) donijelo 
slijedeću  

O D L U K U 
o imenovanju predsjednika i članova Upravnog vijeća  

Javne vatrogasne postrojbe Grada Rijeke 
 

I. 
U Upravno vijeće Javne vatrogasne postrojbe Grada Rijeke od strane osnivača 

imenuju se: 
Za predsjednika: 
-  mr.sc. Mladen Vukelić 
Za članove: 
-  Boris Bandera 
-  Čedomir Krivičić 
-  Walter Volk. 
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II. 

 Predsjednik i članovi Upravnog vijeća iz točke I. ove Odluke imenuju se na vrijeme od 
četiri godine. 
 

III. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 

 
TOČKA 2. 

Prijedlog odluke o imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja Muzeja moderne i 
suvremene umjetnosti 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da je 
predlagatelj ove točke dnevnog reda Upravno vijeće Muzeja moderne i suvremene 
umjetnosti. Nadalje je izvijestila da je očitovanje Gradonačelnika na prijedlog dostavljeno 
ranije u materijalima, a danas su članovima Vijeća na klupe dostavljeni zaključci odbora koji 
su razmatrali ovu točku dnevnog reda.  
 
 U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Tomislava Zečević Pedić ispred 
Kluba vijećnika HDZ-a, Ernest Cukrov i Tomislava Zečević Pedić. 
 
 Član Vijeća Ernest Cukrov u raspravi je predložio da se pokrene inicijativa prema 
nadležnom Ministarstvu za promjenu rigidnih i potpuno nesuvislih zakonskih odredbi kojima 
je propisano da kandidat za ravnatelja Muzeja mora ispunjavati, između ostalog i uvjet da je 
istaknuti i priznati stručnjak na području kulture s najmanje 10 godina rada u kulturi. Budući 
da su takvim restriktivnim uvjetom limitirane mogućnosti izbora kvalitetnih kandidata na tu 
dužnost, smatra neophodnim zakonsku regulativu izmijeniti i prilagoditi konkretnim 
potrebama te predlaže da se Odjel gradske uprave za kulturu s takvom inicijativom obrati 
nadležnom Ministarstvu te naknadno izvijesti Vijeće o poduzetom. 
 
 Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (22 za, 6 protiv, 4 
suzdržana) donijelo slijedeću   

 
O D L U K U 

o imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja  
Muzeja moderne i suvremene umjetnosti 

 
I. 

 Imenuje se IVO MATULIĆ za vršitelja dužnosti ravnatelja Muzeja moderne i 
suvremene umjetnosti, do imenovanja ravnatelja Muzeja moderne i suvremene umjetnosti na 
temelju ponovljenog natječaja. 

II. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim 
novinama Primorsko-goranske županije". 

 
 

TOČKA 3. 
Izvješće Gradonačelnika o radu za razdoblje  

srpanj - prosinac 2011. godine 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
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 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 
 U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća mr.sc. Nikola Ivaniš ispred Kluba PGS-a, 
Tomislava Zečević Pedić ispred Kluba vijećnika HDZ-a, Lidija Flas ispred Kluba članova 
Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS, HSS i SDA, Tomislava Zečević Pedić, Hrvoje Burić, 
Danko Švorinić, Dinko Beaković, Ernest Cukrov, mr.sc. Nikola Ivaniš i Josip Rupčić te 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.  
 
 Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (20 za, 6 protiv, 6 
suzdržanih) donijelo slijedeći  

z a k l j u č a k 
 

Prihvaća se Izvješće Gradonačelnika o radu za razdoblje srpanj - prosinac 2011. 
godine. 

 
TOČKA 4. 

Izvješće o sigurnosnom stanju na području grada Rijeke  
za 2011. godinu 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijeli su načelnik Sektora policije Goran 

Gašpert i načelnik Sektora kriminalističke policije Željko Kruneš. 
 
 U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Lidija Flas, Nada Pindulić, 
Tomislava Zečević Pedić, Ivana Jurčić, Josip Rupčić, Oskar Skerbec i Ivan Bogdanić te 
načelnik Sektora policije Goran Gašpert. 
 
 Članica Vijeća Lidija Flas u raspravi je predložila da se na sljedećoj sjednici Vijeća za 
prevenciju kriminaliteta na području grada Rijeke, koja će biti održana na temu prevencije 
maloljetničke delikvencije, provede rasprava i o mogućim aktivnostima i mjerama na 
pojačanoj zaštiti obitelji i članova obitelji koji su ugroženi ili izloženi nasilju. 
 
 Nakon rasprave, Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo slijedeći 
 

z a k l j u č a k 
 

Prihvaća se Izvješće o sigurnosnom stanju na području grada Rijeke za 2011. godinu. 
 
 

TOČKA 5. 
Izvješće o radu Hrvatske gorske službe spašavanja – Stanica Rijeka u 2011. godini 

s Prijedlogom programa rada u 2012. godini 
 

Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je pročelnik Hrvatske gorske službe 
spašavanja – Stanice Rijeka Vladimir Paušić. 
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 Nakon rasprave, u kojoj je sudjelovao član Vijeća Ivan Ivaniš ispred Kluba 
članova Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS, HSS i SDA, Gradsko vijeće je 
JEDNOGLASNO donijelo slijedeći 

z a k l j u č a k 
 

Prihvaća se Izvješće o radu Hrvatske gorske službe spašavanja – Stanica Rijeka u 
2011. godini s Prijedlogom programa rada u 2012. godini. 

 
 

TOČKA 6. 
Konačni prijedlog odluke o donošenju Detaljnog plana uređenja središnjeg 

gradskog parka Delta 
 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je, 

sukladno točki 2. zaključka Gradonačelnika, dostavljena suglasnost Župana koja je 
neophodna za donošenje ove Odluke te da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku 
dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe. Predsjednica Vijeća nadalje je izvijestila 
da je Odbor za Statut, Poslovnik i propise, u očitovanju na Prijedlog odluke predložio da se 
sačine određeni ispravci u tekstu Konačnog prijedloga odluke koji su taksativno navedeni u 
zaključku tog Odbora. Slijedom očitovanja Odbora za Statut, Poslovnik i propise 
Gradonačelnik kao predlagatelj je danas podnio ispravke u tekstu Konačnog prijedloga 
Odluke o donošenju Detaljnog plana uređenja i tekstu Obveznog priloga – obrazloženja 
Plana koji su postali sastavni dio Prijedloga o kojem će Vijeće raspravljati i odlučivati. 
Zaključak Gradonačelnika također je dostavljen na klupe.  

 
 U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Tomislava Zečević Pedić, Danko 
Švorinić, Dinko Beaković, Ivan Ivaniš, Hrvoje Burić i Dušan Sekulić te  Gradonačelnik mr.sc. 
Vojko Obersnel. 
 
 Tomislava Zečević Pedić je upozorila da Klub vijećnika HDZ-a ovaj materijal nije 
uspio raspraviti jer je materijal dostavljen tek u utorak. Budući da je riječ o vrlo važnom 
materijalu predložila je da predlagatelj odustane od prijedloga da se o tom materijalu 
raspravlja i odlučuje na današnjoj sjednici. 
 
 Danko Švorinić je iznio ocjenu da je materijal dobiven prekasno te da ga stoga nisu 
stigli raspraviti svi odbori, konkretno o materijalu nije raspravljao ni Odbor za mjesnu 
samoupravu koji bi taj materijal vrlo rado raspravio. Naime, sjednica Odbora za mjesnu 
samoupravu održana je u petak, a materijal je dostavljen tek u ponedjeljak.  Slijedom 
navedenog predlaže da predlagatelj povuče prijedlog kako bi se o njemu moglo raspravljati i 
odlučivati na sljedećoj sjednici, a bio bi suglasan i da Vijeće o materijalu raspravlja danas, ali 
da o njemu odlučuje na sljedećoj sjednici. 
 
 Dinko Beaković je iznio da se pridružuje prijedlogu da se materijal povuče te uvrsti u 
dnevni red sljedeće sjednice Gradskog vijeća. 
 
 U očitovanju na iznesene prijedloge Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je istaknuo 
činjenicu da su se o materijalu očitovali matični odbori, da su članovi Vijeća materijal dobili 
ipak četiri dana prije sjednice Vijeća te da je iz materijala vidljivo da je riječ o materijalu koji 
vrlo okvirno definira konstataciju da će se na području Delte, koja je u ovom trenutku u 
funkciji parkirališta i u funkciji autobusnog terminala Autotroleja, organizirati središnji 
centralni gradski park, bez ulaženja u neke velike detalje. Namjera je Detaljnog plana 
uređenja da se u kontekstu definiranja i vlasničkih odnosa i svega ostaloga, na neki način 
potakne što brža realizacija cjelokupnog prostora Delte. S obzirom da se na samom području 
sjeverne Delte, koja je predmet ovog prostornog plana, ne rješava ništa bitno, osim što se 
definira ukupna površina zelenog parka i mogućnost izgradnje podzemne garaže u jednom 
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dijelu Delte okrenutoj prema cesti D 404, kao i infrastrukturni koridori, stvarno ne vidi razlog 
da se rasprava i odlučivanje o materijalu odgađa i ostavlja za sljedeću sjednicu Gradskog 
vijeća. 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je izvijestila da joj je, za 
vrijeme izlaganja Gradonačelnika, predan pisani prijedlog sedam članova Gradskog vijeća da 
se, temeljem članka 98. Poslovnika Gradskog vijeća, odlučivanje o ovoj točki dnevnog reda 
odgodi za sljedeću sjednicu Gradskog vijeća, sve uslijed činjenice da su materijali za 
predloženu dopunu dnevnog reda članovima Vijeća dostavljeni tek 20.02.2012., uslijed čega 
prijedlog nije bilo moguće razmatrati na svim sjednicama radnih tijela. 
 
 Hrvoje Burić je upozorio da o ovoj točki dnevnog reda nije bio informiran ni Odbor za 
promet tako da  apelira da se usvoji prijedlog sedam članova Gradskog vijeća. 
 
 Dušan Sekulić je izvijestio da je Odbor za urbanizam održao sjednicu kako bi 
razmotrio materijal i očitovao se o njemu, sve kako bi se ubrzala procedura i kako bi se 
dobilo na vremenu za rješavanje imovinsko-pravnih pitanja o kojima ovisi realizacija ovog 
Detaljnog plana uređenja. 
 
 Prije prelaska na glasovanje, predsjednica Vijeća je upozorila da je Gradsko vijeće, 
prilikom utvrđivanja dnevnog reda današnje sjednice, većinom glasova odlučilo da ovu točku 
po prijedlogu za dopunu dnevnog reda uvrsti u dnevni red današnje sjednice. Budući da je o 
tom pitanju, dakle, Vijeće već odlučivalo, smatra da je odlučivanje o prijedlogu sedam 
članova Vijeća u ovoj fazi sjednice bespredmetno. Pojasnila je da je člankom 98. Poslovnika 
Gradskog vijeća regulirana situacija kada se zbog manjkavosti podataka ili dokumentacije u 
materijalu odlučivanje o nekom materijalu može odgoditi za iduću sjednicu. Uslijed razloga 
navedenih u prijedlogu sedam članova Vijeća, Vijeće je moglo odbiti uvrstiti ovu točku u 
dnevni red sjednice o čemu se odlučivalo ranije.  
 
 Neovisno o iznesenom stajalištu, predsjednica Vijeća je prijedlog sedam članova 
Vijeća nakon rasprave stavila na glasovanje. 
S 8 glasova za i 22 glasa protiv, Gradsko vijeće nije prihvatilo prijedlog. 
 
 
 Zatim je Gradsko vijeće VEĆINOM GLASOVA (22 za, 8 protiv) donijelo Odluku o 
donošenju Detaljnog plana uređenja središnjeg gradskog parka Delta. 

 
 

TOČKA 7. 
Prijedlog odluke o davanju naknadne suglasnosti na Detaljni plan raspodjele 

financijskih sredstava unutar Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 
2012. godinu - Aktivnosti koje se sufinanciraju putem Riječkog športskog saveza 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je Glavna tajnica Riječkog športskog 
saveza Verica Mance. 
 
 U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Dinko Beaković ispred Kluba PGS-a, Ana 
Komparić Devčić, Tomislava Zečević Pedić, Dinko Beaković, Hrvoje Burić i Ivan Ivaniš, 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel, te završno Dinko Beaković ispred Kluba PGS-a. 
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Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (23 za, 3 protiv) 
donijelo slijedeću 

O D L U K U 
o davanju naknadne suglasnosti na Detaljni plan raspodjele financijskih sredstava 

unutar Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2012. godinu - 
Aktivnosti koje se sufinanciraju putem Riječkog športskog saveza 

 
I. 

 Daje se naknadna suglasnost na Detaljni plan raspodjele financijskih sredstava 
unutar Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2012. godinu - Aktivnosti koje se 
sufinanciraju putem Riječkog športskog saveza, kojega je donijela Skupština Zajednice 
sportskih udruga grada Rijeke "Riječki športski savez" na sjednici održanoj 2. veljače 2012. 
godine. 

II. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 
 

TOČKA 8. 
Prijedlog izmjena i dopuna Općeg programa mjera poticanja razvoja poduzetništva 

na području Grada Rijeke 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
  
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 

 U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Valter Wolk, Ljiljana Mihić i Hrvoje Burić. 
  

Nakon rasprave, Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo  Izmjene i dopune 
Općeg programa mjera poticanja razvoja poduzetništva na području Grada Rijeke. 

 
 

TOČKA 9. 
a) Prijedlog plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna 
ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Rijeke u 2012. godini 
b) Prijedlog plana rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog 
održavanja osnovnih škola Grada Rijeke u 2012. godini 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo 

 
a) 

 Plan rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na 
nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Rijeke u 2012. godini, 

 
b) 

 Plan rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog održavanja 
osnovnih škola Grada Rijeke u 2012. godini. 
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TOČKA 10. 
Prijedlog odluke o sklapanju nagodbe u postupku  

potpunog izvlaštenja nekretnine 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o sklapanju 
nagodbe u postupku potpunog izvlaštenja nekretnine.  

 
 

TOČKA 11. 
Prijedlog odluke o stavljanju izvan snage Odluke o nagradama učenicima i 

prosvjetnim radnicima – mentorima za posebna postignuća učenika na državnim i 
međunarodnim natjecanjima, susretima i smotrama 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, VEĆINOM GLASOVA (23 za, 4 protiv) donijelo 

Odluku o stavljanju izvan snage Odluke o nagradama učenicima i prosvjetnim 
radnicima – mentorima za posebna postignuća učenika na državnim i međunarodnim 
natjecanjima, susretima i smotrama.  

 
TOČKA 12. 

a) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o uređenju prometa na 
području Grada Rijeke 
b) Prijedlog izmjene Općih uvjeta o načinu naplate parkiranja na javnom 
parkiralištu 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe, da je Odbor za Statut, Poslovnik i propise podnio amandmane na oba prijedloga pod 
ovom točkom dnevnog reda te da su amandmani Odbor za Statut, Poslovnik i propise 
dostavljeni Gradonačelniku kao predlagatelju i članovima Vijeća na klupe. 

Predsjednica Vijeća zatim je obavijestila da je dostavljena suglasnost MUP-a 
Policijske uprave primorsko-goranske Rijeka na Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama 
Odluke o uređenju prometa koja je neophodna za donošenje te Odluke. 
 
 Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave.  

  
Prije prelaska na glasovanje, predsjednica Vijeća je izvijestila da se Gradonačelnik 

kao predlagatelj suglasio s amandmanima koje je podnio Odbor za Statut, poslovnik i propise 
kako slijedi: 
 - na Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o uređenju prometa na 
području Grada Rijeke na članak 1. stavak 2. kako slijedi: "U članku 1. stavak 2. mijenja se i 
glasi: "Vozilo iz stavka 1. ovoga članka mora imati vidljivo istaknuti važeći znak  
pristupačnosti u suglasju s propisima.", 

- na Prijedlog izmjene Općih uvjeta o načinu naplate parkiranja na javnom parkiralištu 
na članak 1. kako slijedi: "Članak 1. mijenja se i glasi: "- osobe s invaliditetom koje posjeduju 
važeći znak pristupačnosti za određeno vozilo na temelju rješenja nadležnog tijela, na svim 
javnim parkiralištima pod naplatom, za parkirališna mjesta koja nisu rezervirana za vozila 
osoba s invaliditetom."  
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Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo: 
 

a) 
Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o uređenju prometa na području 

Grada Rijeke. 
b) 

Izmjene Općih uvjeta o načinu naplate parkiranja na javnom parkiralištu. 
 
 

TOČKA 13. 
Prijedlog odluke o stavljanju izvan snage Odluke o načinu provedbe javnog 

natječaja i uvjetima za članove nadzornih odbora trgovačkih društava u kojima 
Grad Rijeka ima dionice ili udjele 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, VEĆINOM GLASOVA (25 za, 2 protiv) donijelo 
Odluku o stavljanju izvan snage Odluke o načinu provedbe javnog natječaja i uvjetima 
za članove nadzornih odbora trgovačkih društava u kojima Grad Rijeka ima dionice ili 
udjele. 

 
TOČKA 14. 

Prijedlog odluke o imenovanju članova Gradskog povjerenstva za procjenu šteta 
od elementarnih nepogoda Grada Rijeke 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je 
zaključak Odbora za Statut, Poslovnik i propise koji je razmatrao ovu točku dnevnog reda 
dostavljen članovima Vijeća na klupe. 
 
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o imenovanju 
članova Gradskog povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih nepogoda Grada 
Rijeke. 
 

TOČKA 15. 
Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Stožera zaštite i spašavanja  

za područje grada Rijeke 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je 
zaključak Odbora za Statut, Poslovnik i propise koji je razmatrao ovu točku dnevnog reda 
dostavljen članovima Vijeća na klupe. 
 
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izmjeni 
Odluke o osnivanju Stožera zaštite i spašavanja za područje grada Rijeke. 
 

 
TOČKA 16. 

Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Plase 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
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Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Rješenje o promjeni 
namjene javnog dobra u k.o. Plase. 

 
 

 Sjednicu su prije završetka napustili članovi Gradskog vijeća: Ivan Bogdanić, 
mr.sc. Nikola Ivaniš, Josip Rupčić, Dušan Sekulić, mr.sc. Bojan Šober i Tomislava Zečević 
Pedić. 
 

 
Sjednica je zaključena u 15,40 sati. 
 
 
 

 Tajnica                Predsjednica 
Gradskog vijeća             Gradskog vijeća 

   Mirna Pavlović - Vodinelić, v.r.      Dorotea Pešić - Bukovac, v.r. 
 
 
 
 
 
 
 



Z A P I S N I K


26. sjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke 


održane 23. veljače 2012. godine



Sjednicu je u 9,35 sati otvorila predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac.



Nakon izvršene prozivke utvrđeno je da su sjednici nazočna 34 člana Gradskog vijeća te da Gradsko vijeće može donositi pravovaljane odluke.



Sjednici su bili nazočni članovi Gradskog vijeća: Dinko Beaković, Predrag Blečić, Ivan Bogdanić, Hrvoje Burić, mr.sc. Vesna Buterin, mr.sc. Ernest Cukrov, Ljiljana Cvjetović, Marko Filipović, Lidija Flas, mr.sc. Željko Glavan, Ivan Ivaniš, mr.sc. Nikola Ivaniš, mr.sc. Šime Jagičić, Ivana Jurčić, Sanjin Kajba, Ana Komparić Devčić, Sandra Krpan, Ismet Mešanović, Ljiljana Mihić, Bože Mimica, Dorotea Pešić-Bukovac, Nada Pindulić, Vuk Prica, Branko Rađa, Josip Rupčić, Dušan Sekulić, Oskar Skerbec, mr.sc. Bojan Šober, Danko Švorinić, Mate Tomljanović, Ana Turak, Walter Volk, Irena Vukosavljević i Tomislava Zečević Pedić.



Izostanak je opravdala članica Gradskog vijeća:  Tea Čaljkušić-Mance.

· Na zapisnik 25. sjednice Gradskog vijeća održane 21. prosinca 2011. godine nije bilo primjedbi.


· AKTUALNI SAT 


1. BRANKA RAĐU zanima kada će biti završeni radovi na polaganju kanalizacijske mreže u ulici Prolaz Marčeljeve Drage, budući da stanari imaju problema s izvođačem radova Osijek Koteksom. Na tu temu objavljen je i članak u Novom listu od 14. siječnja u kojem svoje mišljenje i stav o problemima sa Osijek Koteksom iznosi direktor KD Vodovod i kanalizacija gdin Mažar koji navodi da Osijek Koteks ima problema sa podizvođačima i da su radovi u dva navrata prolongirani, a konačni rok za završetak radova je 1. ožujka. Međutim, situacija se nije popravila pa ga interesira što Grad u vezi s tim poduzima?


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da se u ovom trenutku izvode ili su se izvodili radovi na više od 40 ogranaka sustava odvodnje i vodoopskrbe, koji su dodijeljeni određenim izvođačima sukladno Zakonu o javnoj nabavi. Jedan od uvjeta natječaja je bio garancija za kvalitetno i pravodobno izvođenje radova. Točno je da unatoč svim poduzetim mjerama na nekoliko lokacija postoje problemi sa dva izvođača, od kojih je jedan Osijek Koteks koji ima svojih organizacijskih i suvlasničkih problema, a drugi je Gamont iz Zagreba s kojim mu se čini da je pokrenut postupak raskida Ugovora koji nije ni brz ni jednostavan proces kada se ne raskida sporazumno, jer se mora utvrditi do koje mjere su u određenom trenutku izvršeni i naplaćeni radovi i tome se pristupa tek kad se iscrpe sve ostale mjere. Održano je i nekoliko sastanaka s predstavnicima Osijek Koteksa na kojima je obećano da će se radovi završiti u nekom primjerenom roku. Činjenica je da su u ovih 20-tak dana bili izuzetno nepovoljni vremenski uvjeti koji su dodatno prolongirali odvijanje tih radova, ali prema saznanjima koje ima radovi na tom području bi trebali biti završeni u nekom razumnom roku, ali sigurno je da neće biti završeni 1. ožujka.


2. JOSIP RUPČIĆ je iznio da se ove godine uslijed jake zime pojavio veći broj beskućnika u Gradu Rijeci koji su u izuzetno teškom financijskom stanju i koji žive u jako lošim životnim okolnostima i nehigijenskim uvjetima pa postoji i opasnost od zaraze za okolinom u kojoj žive. Pohvalio je inicijativu Grada Rijeke koji je u ovakvim uvjetima beskućnicima omogućio spavanje i boravak u Domu Crvenog križa na Pećinama do 16. veljače o.g. kada su morali napustiti taj prostor. Upitao je na koji način i kako će se dalje zbrinuti ti beskućnici s obzirom da kapaciteti Prihvatilišta za beskućnike Ruže sv. Franje na Kozali nisu dostatni za njihov smještaj, te koja je strategija Grada Rijeke u zbrinjavanju beskućnika, budući je Rijeka jedan od većih gradova u Hrvatskoj koji nema prihvatilište za beskućnike i koji u proračunskim sredstvima nema izdvojena sredstva za tu namjenu?


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio da je član Vijeća iznio čitav niz neistina te je naveo da nije točno da Grad Rijeka nema prihvatilište za beskućnike i da u Proračunu Grada Rijeke nisu osigurana sredstva za prihvatilište za beskućnike. Naprotiv, situacija je upravo suprotna. Grad je pred više od 10 godina ustanovio instituciju Nužnog smještaja koja je kvalitetnija od Prihvatilišta za beskućnike i u tim institucijama je do sada smještaj našlo više od 450 sugrađana koji na tim lokacijama trajno i borave. Uz to, u Rijeci postoji još nekoliko udruga koje se bave tom problematikom. Jedno je Prihvatilište Ruže sv. Franje, jednim dijelom se time bavi i Udruga Oaza, te jednim dijelom red časnih sestara u Ulici Obitelji Duiz. 



Međutim, priznaje da je pitanje funkcioniranja nadležnih socijalnih službi koje nisu gradske po tom pitanju dosta neadekvatno, jer se pod pojmom "beskućnik" nalazi čitav niz ljudi kojima takva definicija odgovara ili ne odgovara. Prilikom provođenja ove akcije koja je bila rezultat izuzetno teških i hladnih vremenskih prilika, među ljudima koji su se javili u Crveni križ našli su se i oni koji dobivaju gradsku subvenciju za troškove podstanarine, ali i dosta ljudi koji nisu iz Grada, već su došli zbog saznanja da se te aktivnosti provode u Gradu Rijeci. Nadalje, smatra da bi Grad u suradnji s Centrom za socijalni rad trebao utvrditi o kojim ljudima i o kojem broju ljudi se radi i tko od njih udovoljava uvjetima za takav način zbrinjavanja. Primjerice, ako netko ima dobru mirovinu koju potroši na alkohol, kocku ili slično u nekoliko dana, postavlja se pitanje da li je društvo obvezno o takvoj osobi brinuti, jer s druge strane ima puno ljudi koji imaju manju mirovinu ili rade za manju plaću od one koju netko potroši u nekoliko dana. Iz tih razloga je potrebno da nadležne službe utvrde koje su to osobe koje treba zbrinuti. Grad će u tijeku ove godine definirati nove prostore kojima će se proširiti kapacitet Prihvatilišta za beskućnike, ali se prije svega moraju utvrditi kriteriji da se zna tko i pod kojim uvjetima može biti smješten u Prihvatilište.


JOSIP RUPČIĆ je u osvrtu na dobiveni odgovori naglasio da je on tražio konkretan odgovor vezano za kategoriju ljudi koji se nalaze na cesti i bez doma, potpuno bez ičega, pa čak i bez dokumenata, kojima je Grad po Zakonu dužan osigurati osnovne životne uvjete, dakle on nije govorio o ljudima kojima Grad, po određenim socijalnim kriterijima i programima dodjeljuje nužni smještaj.


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je dodatno pojasnio da  ne postoji zakon koji bi uvjetovao ili obvezivao Grad Rijeku na bilo kakve konkretne akcije u tom kontekstu, a on je u svom odgovoru nastojao naglasiti ono što sada i ponavlja, a to je da je Grad Rijeka putem instituta nužnog smještaja riješio upravo velik broj beskućnika, odnosno upravo one kategorije ljudi koji su se nalazili na ulici. Ocijenio je potrebnim i naglasiti da, Grad Rijeka iz svog Proračuna financira i sve udruge koje se bave problemom smještaja beskućnika. 


3. DUŠAN SEKULIĆ je, u svezi informacije o stečaju BI 3. maj, iznio da Primorsko goranski savez otpočetka smatra da sadašnji koncept privatizacije kojeg je nametnula bivša Vlada RH ne može završiti povoljno za BI 3 maj. Pred nekoliko dana prvi potpredsjednik Vlade je izjavio da će u slučaju neuspjeha provesti stečaj BI 3. maj s preustrojem, a prema nekim informacijama od partnera iz BI 3 maj, Brodogradilište za sada uredno podmiruje sve svoje obaveze. Obzirom na to, upitao je Gradonačelnika da li uopće postoje razlozi za stečaj BI 3. maj te što se namjerava postići s preustrojem?


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da će se on zalagati da do stečaja ne dođe budući smatra da je brodogradnja izuzetno važna gospodarska grana, ne samo za Hrvatsku i za Rijeku, već i za cijelu Hrvatsku. Činjenica je da je Hrvatska preuzela određene obaveze kroz pristupanje Europskoj uniji. Jedna od tih obveza je i restrukturiranje brodograđevne industrije, prije svega u kontekstu nemogućnosti daljnjeg korištenja subvencija na način na koji su se one koristile do sada. 


Smatra da je dovoljno puta govorio o neprovedivom konceptu kojeg je bivša Vlada zamislila i na koji se obvezala prema Europskoj uniji. Neki bi vjerojatno rekli da to nije bivša Vlada nego gdin Polančec koji na kraju nije bio ni u Vladi ni u HDZ-u, ali je potpisao i preuzeo obveze u ime Republike Hrvatske. Točno je da je obveza Republike Hrvatske da provede restrukturiranje brodogradilišta do ulaska u Europsku uniju, a stečaj brodogradilišta slijedi kao alternativa. Međutim, uvjeren je da do toga neće doći, budući je Vlada najavila da će u najskorije moguće vrijeme razriješiti odnose s potencijalnim novim vlasnicima Brodogradilišta. Iako on vjeruje da do toga neće doći, ima primjera gdje je stečaj s preustrojem bio uspješan i tako je, neopterećenim dugovanjima tvrtkama u stečaju, stečaj omogućio nastavak djelatnosti, kao što je to bio slučaj u Brodokomercu i Viktoru Lencu. Naveo je da je BI 3.maj prošlu godinu završilo s gubitkom od preko 200 milijuna kuna, što znači da nisu podmirene sve obaveze prema dobavljačima. Međutim, vjeruje da će BI 3. maj nastaviti s aktivnošću s kojom se bavi već više od 100 godina.


4. mr.sc. ŠIME JAGIČIĆ je iznio da će se ovih dana u Saboru Republike Hrvatske donijeti  Proračun Republike Hrvatske što će se odraziti i na proračune jedinica lokalne i regionalne samouprave, budući da će ostati bez nekih prihoda. Koliko je njemu poznato, uglavnom dolazi u pitanje komunalna naknada, spomenička renta i još neke druge stvari, ali se nada da će država na drugi način to nadoknaditi jedinicama lokalne i regionalne samouprave.



Upitao je Gradonačelnika kako će se novi Zakon odraziti na Proračun Grada Rijeke, da li će doći do određenih problema već ove godine, da li će Grad moći izvršavati sve svoje planirane obveze te da li će eventualno doći u pitanje solventnost gradskog proračuna? 


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da će neke od mjera, koje je Vlada najavila, sigurno imati utjecaj i na Proračun Grada Rijeke i ostalih gradova. Najznačajnija mjera odnosi se na povećanje neoporezivog dijela dohotka jer se njegovim uvođenjem smanjuju porezni prihodi, prije svega porez na dohodak koji je jedan od glavnih izvora proračuna jedinica lokalne samouprave.



Na sastanku s premijerom, na kojem je bio kao predsjednik Udruge gradova, dogovoreno je da će se taj gubitak, koji će evidentno nastati, nastojati pokriti Izmjenom Zakona o financiranju jedinica lokalne i regionalne samouprave, odnosno povećanjem udjela koji pripada lokalnoj i regionalnoj samoupravi, gradovima i općinama 1,5%, a županijama 0,5% kroz porez na dohodak.



Sagledavajući te mjere na razini države, one bi bile zadovoljavajuće i nadoknadile bi gubitak. Problem je u tome što svi gradovi i općine nisu isti, a oni koji imaju veće prosječne plaće takvim mjerama će čak ostvariti određenu dobit, što znači da će imati veće prihode nego do sada, a oni koji imaju manje prosječne plaće ostvarit će gubitke u odnosu na sadašnje stanje. To je rezultat neravnomjernog razvoja Hrvatske i činjenice da među regijama, a i među gradovima i općinama postoji prevelika razlika. Kad se govori o Rijeci, prema izračunu, trebao bi ostati na istom ili dobiti nešto više nego do sada. Grad je kroz Udrugu gradova predložio novi način financiranja za iduću godinu, čime bi se razlike ipak smanjile. 



Druga mjera koja će se odraziti na Proračun Grada Rijeke je izmjena zakona koji definira spomeničku rentu, budući je Vlada predložila ukidanje spomeničke rente koju plaćaju tvrtke na temelju Zakona na ostvarenu dobit, prema kojem bi prihodi spomeničke rente bili umanjeni za nekih 1.400.000 do 1.500.000 kuna u odnosu na sadašnje planirane prihode koji se kreću nešto preko 10 milijuna kuna.



Ostale mjere, kao što su smanjenje stope poreza i stope zdravstvenog doprinosa sigurno će imati utjecaj na ukupna sredstva koja se izdvajaju za plaće, kako zaposlenika gradske uprave tako i ostalih proračunskih korisnika. Tu se radi o nešto manje od 2000 zaposlenih i u tom kontekstu će se za troškove plaća ostvariti nešto manji trošak od planiranog što će imati pozitivne efekte. Također, smanjuje se i vodni doprinos za cca 50%. To nije prihod Proračuna Grada Rijeke, već rashod koji Gradu kao investitoru pogoduje.



S druge strane povećava se PDV što će utjecati na povećanje cijena troškova. Međutim, pitanje je do koje će mjere poslodavci uzeti u obzir činjenicu da se smanjuje cijena rada po osnovi poreza i zdravstvenog doprinosa i koliko će to utjecati na povećanje odnosno smanjenje cijena usluga, pa je obzirom na to u ovom trenutku teško izračunati stvarne efekte povećanja PDV. PDV u svakom slučaju predstavlja trošak, ukoliko ne dođe do smanjenja cijena pojedinih usluga.


5. IRENA VUKOSAVLJEVIĆ je, u svezi sigurnosti pješačkih prijelaza preko željezničkih pruga u Gradu Rijeci koji su u nadležnosti Hrvatskih željeznica, upitala da li je Grad ikada uputio prigovor i zatražio da se izgradi nathodnik na prijelazu kod Gimnazijskih stuba obzirom na frekventnost pješaka, jer se na žalost na tom mjestu nedavno dogodila tragedija koja se na takav način mogla izbjeći?


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da na žalost duž cijele Rijeke prolazi željeznička pruga i praktično presijeca Grad od istoka do zapada, a pješački prijelazi su uređeni sukladno određenim zakonskim propisima, postavljene su svjetlosne i zvučne signalizacije te ograde koje onemogućavaju direktan izlazak pješaka na prugu. Naveo je da je Grad u više navrata sa Hrvatskim željeznicama razgovarao o tom problemu, ali činjenica je da u Rijeci ima jako puno takvih prijelaza i nemoguće ih je riješiti nadzemnim odnosno podzemnim hodnicima ili nadvožnjacima. Budući da Grad ima u planu sa Hrvatskim željeznicama razviti brzu gradsku željeznicu, sigurnost pješačkih prijelaza bit će jedna od tema razgovora.


6. DINKO BEAKOVIĆ je iznio da je na prošloj sjednici postavio pitanje što će biti sa prostorima Istravina na Vežici, nakon čega je u Novom listu od 5. siječnja o.g. objavljen članak o razgovoru koji je vođen s direktorom Istravina gdinom Stevom Tomićem, u kojem je naveo da se radi o vrlo atraktivnoj lokaciji koja zbog blizine bolnice i stambenog naselja nije prikladna za proizvodnu djelatnost i vapi za prenamjenom u trgovačku ili stambenu zonu. Upozorio je da je Istravino na prostoru koji obuhvaća preko pola milijuna ljudi, a u ljetnim mjesecima i više, Primorsko-goransku i Istarsku županiju, što bi trebalo biti dovoljno da jedna takva firma zadrži proizvodnju.



Upitao je Gradonačelnika da li je moguće da je cijela ta priča izvedena kako bi se ti prostori prodali radi prenamjene u stambenu izgradnju ili trgovački centar, te da li Grad tim poslodavcima koji ne vode računa niti o Gradu niti o radnicima može staviti do znanja da to ipak neće ići tako lako?


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da se u potpunosti slaže s mišljenjem gdina Beakovića, te da se tu radi o istom problemu koji se pojavio kada se vodila rasprava o Leru kao sastavnom dijelu Podravke, te je ponovio da niti jedan dio zemljišta koji pripada Podravci odnosno Istravinu neće biti prenamijenjen dok se na adekvatan način ne zbrinu radnici ili ne osigura neka druga adekvatna proizvodnja, na toj lokaciji ili u okolici Rijeke. Nadalje je podsjetio da je s prethodnim vlasnikom Istravina potpisan sporazum o mogućnosti prenamjene tog prostora, uz preduvjet da se proizvodni pogoni presele u Industrijsku zonu Kukuljanovo, gdje je prethodni vlasnik Rotopromet kupio zemljište s namjerom da proizvodnju preseli na tu lokaciju. 


U međuvremenu je došlo do promjene vlasničke strukture i očito je da danas u koncernu Agrokora razmišljaju na drugi način. Jedino što on može učiniti je da i dalje inzistira na tome da ne dođe do prenamjene prostora dok se na adekvatan način ne zbrinu radnici odnosno ne osigura drugi vid proizvodnje. Nadalje je iznio da Grad Rijeka pokušava voditi razgovore s predstavnicima Agrokora, kako bi u Rijeci ili u riječkom okruženju pronašli prostor za Istravino ili za neku drugu proizvodnu djelatnost iz njihovog poslovanja.


7. IVAN BOGDANIĆ se pozvao na odgovor Gradonačelnika na pitanje gdina Rađe da se u Rijeci na 40-tak gradilišta izvode radovi sanitarne kanalizacije, vode i sl, te da je desetak od tih radova dobio najjeftiniji ponuđač Mesna industrija Gavrilović, odnosno njezina tvrtka kćer koja na žalost zadaje svima probleme. Jedno od tih gradilišta je i u ulici Baretićevo, koja se priključuje na u ulicu Plasi i koja graniči s općinom Viškovo, a koja je putem Mjesnog odbora, Odjela za komunalni sustav i Općine Viškovo zajednički uređena (rasvjeta, voda i asfalt). Radi se o jako uskoj ulici,dužine cca 500 m, a radovi koji se izvode u toj ulici su u katastrofalnom stanju jer su samo djelomično izvršeni. Odjel za komunalni sustav je u fazi poništenja Ugovora s izvođačem radova Mesnom industrijom Gavrilović. Interesira ga kada će radovi u toj ulici biti završeni kako bi ljudi mogli doći do svojih kuća, da li je raspisan ponovni natječaj i tko je izvođač radova?


Gradonačelnik Grada Rijeke mr.sc. Vojko Obersnel smatra da je na ovo pitanje već odgovorio u odgovoru na pitanje koje je postavio gdin Rađa, te je ponovio da je s tvrtkom Gamont pokrenut postupak raskida Ugovora, sukladno Zakonu o javnoj nabavi, nakon čega se može raspisati novi natječaj, koji sigurno neće biti prije sljedećeg mjeseca.


IVAN BOGDANIĆ je dodao da je postojala zakonska mogućnost da se Ugovor s tvrtkom Gamont raskine odmah u startu, budući da od lipnja mjeseca prošle godine u roku od 30 dana tvrtka nije započela s radovima, a na gradilištu su se zbog otvorenih iskopa događale i razne nesreće, na što je on u više navrata upozoravao Odjel za komunalni sustav.


8. MATE TOMLJANOVIĆ je, osvrnuvši se na stanje Dječjeg vrtića Rastočine, kojem je nedavno zbog bure stradao dio krova zbog dotrajalosti objekta, upitao u kojem je stadiju projekt izgradnje kompleksa na području bivšeg Instalatera, u sklopu kojeg se trebao izgraditi i novi Dječji vrtić, za koji su građani jako zainteresirani. 



Ujedno je predložio da se Dječji vrtić sanira sa sredstvima koja su plaćena za razbijene automobile ili za odštetu građana koji su ozlijeđeni prilikom nepogode, budući da novi vrtić sigurno neće biti napravljen još najmanje godinu dana.


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da nije česta pojava da u Rijeci puše bura 130 na sat te je iznio da su to izvanredne okolnosti gdje se posljedice saniraju onako kako one nastaju.


Ujedno je napomenuo da nije shvatio prijedlog gdina Tomljanovića, jer novci koji su dobiveni od šteta nisu dobiveni, već su potrošeni za naknadu šteta onima koji su štete pretrpjeli ukoliko su nastale sa gradskih objekata ili slično.


U svezi samog projekta odnosno realizacije izgradnje stanova i dječjeg vrtića, iznio je da je pred desetak dana imao zadnji sastanak s predstavnicima Energo plana s kojima je dogovorio način financiranja izgradnje vrtića i početak izgradnje jednog dijela stambenih objekata, te očekuje da se do kraja ove godine razriješe svi problemi i sva potrebna dokumentacija kako bi se krajem ove godine ili početkom iduće godine krenulo u realizaciju tog projekta.


9. WALTER VOLK je iznio da je ovih dana u medijima objavljena izjava predstavnika Lučke uprave da izgradnja novog ulazno-izlaznog punkta na Brajdici kasni cca mjesec dana odnosno da bi trebala biti gotova sredinom ožujka, pa ga zanima da li Gradonačelnik ima saznanja da li je ta informacija točna?


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je objavljena informacija na žalost djelomično točna, te je iznio da će do kraja ožujka vjerojatno biti završeni građevinski radovi na objektu koji će poslužiti za carinske, špediterske i sve ostale poslove za ulaz na kontejnerski terminal sa ceste D 404. Međutim, boji se da unutarnje uređenje zgrade i opremanje neće biti završeno do ljeta, pa se ne može niti očekivati da će biti otvoren ulaz na kontejnerski terminal sa ceste D 404, što znači da će se kolone kamiona i dalje viđati na Delti odnosno na prometnici koja vodi prema Pećinama odnosno Sušaku.


10. OSKAR SKERBEC je, u svezi akcije uklanjanja bespravno postavljenih klima uređaja, tendi i reklama na pročeljima zgrada spomenika kulture unutar zaštićene urbanističke cjeline, u kojoj je veći dio takvih uređaja uklonjen, upitao Gradonačelnika kada će se ukloniti preostali bespravno postavljeni klima uređaji i reklame na tim zgradama?


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da su donošenjem Generalnog urbanističkog plana definirani i uvjeti koji se tiču i nekih od spomenutih sadržaja unutar zaštićene zone u Gradu. Isto tako, donijete su i odluke kojima su propisani i izgledi tendi od boje pa do nekih drugih sadržaja. Na žalost, u većem dijelu slučajeva Grad nema nadležnosti za provođenje tih odluka, već samo ako se radi o objektima koji su postavljeni na javnim površinama kojima upravlja Grad ili na prostorima koji su u vlasništvu Grada. 


Na prostorima koji su u privatnom vlasništvu Komunalno redarstvo Grada Rijeke nema nadležnosti za intervenciju već samo Inspekcijska služba Konzervatorskog ureda s kojom je Grad u nekoliko navrata već i proveo određene akcije, nakon čega su se neke stvari poboljšale, ali još uvijek nedovoljno. Grad će ponovno prije ljeta u suradnji s njima nastojati ubrzati neke aktivnosti u svezi uklanjanja bespravno postavljenih klima odnosno reklama na pročeljima zgrada.


11. DANKO ŠVORINIĆ je vezano uz sustav naplate na parkiralištima TD Rijeka promet iznio da je na nekim parkiralištima putem parkirnih automata omogućeno da građani plate onoliko koliko su vremenski parkirali vozilo ovisno o količini ubačenih sredstava, a na parkiralištima koja imaju naplatne kućice obračunska jedinica je jedan sat, pa se često dogodi da građanin parkira vozilo na jedan sat i 20 minuta, a da plaća cijenu za dva sata.



U svezi toga, upitao je da li se minimalna vremenska jedinica za naplatu može skratiti na 15 ili 20 minuta čime bi naplata parkinga za građane bila pravednija?


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je TD Rijeka promet u ovom trenutku u fazi uvođenja sustava koji se naziva "gradska kartica" koja bi se prije svega koristila u javnom gradskom prijevozu i za naplatu parkirališta, ali i za čitav niz drugih namjena. Prilikom uvođenja gradske kartice razmatrat će se i mogućnost drugačijeg obračuna vremenskog perioda provedenog na parkiralištu radi naplate.


12. IVAN IVANIŠ je iznio da je nedavno u Gradu potpisan Sporazum Hrvatskog nogometnog kluba Rijeka s talijanskim poduzetnikom gdinom Gabrielom Volpijem, te je upitao Gradonačelnika koja je suština tog sporazuma?


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je suština Sporazuma bila osiguranje dugoročnog financiranja Nogometnog kluba Rijeka i na neki način definiranje procesa preoblikovanja od sportske udruge u sportsko trgovačko društvo sukladno Zakonu o sportu. Napomenuo je da je ovom trenutku Nogometni klub još uvijek sportska udruga, pa se ne može govoriti o promjeni vlasničke strukture, te da je riječ o Sporazumu koji se temelji na principima kao i svaki drugi sponzorski ugovor. Postupak preoblikovanja Nogometnog kluba u trgovačko društvo treba provesti iz razloga što je evidentno da postoji porezni dug koji će se na taj način riješiti, a taj porezni dug će, sukladno Zakonu o sportu, biti vlasnički udio Grada Rijeke u budućem trgovačkom društvu u kojem će Grad biti većinski vlasnik.



Dakle, suština ovog sporazuma je da definira normalno funkcioniranje i financiranje Nogometnog kluba Rijeka putem sportske fondacije koju je osnovao gdin. Volpi, uz obvezu Grada da se, kada dođe do transformacije u Sportsko trgovačko društvo, sva dosadašnja ulaganja, priznaju kao vlasnički udjeli u budućem Sportskom trgovačkom društvu, ali maksimalno do 70% vlasništva. Ugovor je potpisan na tri godine računajući da će u tom roku sigurno doći do transformacije NK Rijeke iz sportskog društva u trgovačko društvo. Sporazumom se Sportska fondacija gdina Volpija obvezala da će izfinancirati gotovo devet milijuna eura za pokrivanje postojećih dugovanja NK Rijeke i pokrivanje troškova poslovanja u naredne tri godine.


13. HRVOJE BURIĆ je, u svezi poznatih slika za koje su svojedobno Muzeju moderne i suvremene umjetnosti odobrena sredstva kod Erste banke u iznosu od 2.700.000 kuna, upitao gdje se danas nalazi umjetnički rad Mirka Zrinšćaka u vrijednosti od 540.000 kuna, koji se sastoji od 14 elemenata izvedenih iz slavonske hrastovine pojedinačnih visina od 450 do 680 cm kao i umjetnički radovi Dalibora Martinisa u vrijednosti od 850.000 kuna, a riječ je o 100 uokvirenih crno-bijelih fotografija s pratećim video uratkom i istoimenom knjigom umjetnika s predgovorom hrvatskog filozofa Žarka Pajića. Ujedno ga zanima tko je procijenio vrijednost navedenih djela?

GRADONAČELNIK mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio da ne vodi osobno evidenciju što se nalazi u Muzeju moderne i suvremene umjetnosti pa će pitanje proslijediti v.d. ravnatelju Muzeja, te dostaviti pisani odgovor. 


14. TOMISLAVA ZEČEVIĆ PEDIĆ je iznijela da su svi, prilikom postavljanja ploča na Korzu 90-tih godina, bili sretni da će Korzo izgledati reprezentativno. Međutim, nedugo nakon toga bili su manje sretni kada su vidjeli način na koji su se ploče postavljale, kada su saznali koliko te ploče koštaju i kada su počele špekulacije o njihovoj radioaktivnosti. Zanima je kako je moguće da tvrtka koja je postavljala te ploče, a to nije učinila adekvatno (s obzirom na činjenicu da se one stalno moraju sanirati, a česte su i ozlijede građana koji šetaju Korzom), dobiva stalno poslove sanacije. Također je zanima koliko je u zadnjih 10 godina utrošeno na sanaciju Korza odnosno sve radove vezane za popločavanje i saniranje ploča na Korzu, a posebice za ulicu Ante Starčevića?


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da će odgovor na pitanje dostaviti u pisanom obliku budući da ne zna sve podatke. Ujedno je iznio da tvrtka koja povremeno radi sanacije na Korzu nije tvrtka koja je radila na postavljanju ploča te da nikada nije bio problem u tvrtki već u projektu koji je napravljen, zbog čega je Grad Rijeka vodio i sudski postupak s arhitektom koji je projektirao postavljanje ovih ploča. Ono što sigurno zna je da je dolaskom na mjesto Gradonačelnika 2001. godine provedena sveobuhvatna sanacija Korza i da od tada, u principu, nema problema. Naravno da u periodu od 12 godina dolazi do određenih oštećenja koje je potrebno sanirati kao i na bilo kojoj drugoj javnoj površini.



Što se tiče Ulice Ante Starčevića, ona je uređivana u vrijeme dok je predsjednik Skupštine bio gdin Željko Lužavec, pa ne zna zašto bi on i za to bio odgovoran, te je naveo da  proteklih godina u toj ulici nije bilo nikakvih preslagivanja ploča, osim radova na određenim kanalizacijskim priključcima. 



Nadalje je naveo da je očito bilo da pripadnici HDZ-a nisu bili oduševljeni popločavanjem Korza obzirom na njihove izjave o radioaktivnosti ploča, nakon čega je Povjerenstvo iz Zagreba nosile te ploče u Zagreb, ali nalaz o radioaktivnosti ploča nikad nitko nije vidio, te je upitao gđu Zečević da li ona zna gdje se izgubio taj nalaz. Ujedno je iznio da je i Europski parlament popločen istim tim pločama pa pretpostavlja da propisi o radioaktivnosti u Europskoj uniji nisu manje strogi od onih u Hrvatskoj.


TOMISLAVA ZEČEVIĆ PEDIĆ je iznijela da ona ne smatra niti ima potvrdu da su ploče radioaktivne nego je samo rekla da su se pojavile špekulacije o tome. Nadalje je iznijela da njoj nije normalno da se ploče na Korzu svako toliko saniraju. Činjenica je da nešto nije u redu s tim pločama jer svako toliko netko ili nešto zapne u međuprostor ploča.


15. mr.sc. NIKOLA IVANIŠ je upitao zašto građani moraju komunalnu naknadu plaćati  unaprijed npr. do 15-tog dana u mjesecu za koji se plaća komunalna naknada, jer ukoliko ne plate u istom mjesecu obračunava im se zatezna kamata?


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da se komunalna naknada ne naplaćuje po izvršenoj usluzi već je dio troška koji se sukladno Zakonu o komunalnom gospodarstvu naplaćuje od korisnika i obveznika, pa ukoliko se promijeni Zakon promijenit će se i način naplate. 


mr.sc. NIKOLA IVANIŠ je iznio nezadovoljstvo dobivenim odgovorom jer smatra da Zakon ne propisuje rok dospijeća naplate komunalne naknade, te da bi bilo puno logičnije da se dospijeće promijeni i da rok bude zadnji dan mjeseca za koji se plaća komunalna naknada. 


· UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je izvijestila da na prijedlog dnevnog reda koji je dostavljen uz poziv za sjednicu Gradskog vijeća nije podnesen prigovor.



Predsjednica Vijeća zatim je izvijestila da su naknadno, sukladno odredbi članka 125. stavka 1. Poslovnika Gradskog vijeća, dostavljeni prijedlozi za dopunu dnevnog reda sjednice točkama: 


· Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o uređenju prometa na području Grada Rijeke i


· Prijedlog izmjene Općih uvjeta o načinu naplate parkiranja na javnom parkiralištu te 


· Konačni prijedlog odluke o donošenju Detaljnog plana uređenja središnjeg gradskog parka Delta



Uz prijedloge za dopunu dnevnog reda članovima Vijeća dostavljeni su i materijali po predloženim dopunama dnevnog reda.



Predsjednica Vijeća zaključno je podsjetila da su uz točku 1. Izbori i imenovanja dostavljena ukupno tri materijala: "Prijedlog odluke o razrješenju člana i imenovanju članice Školskog odbora Osnovne škole "Turnić" (koju će Vijeće razmatrati pod točkom a) pa zatim danas na klupe još dva materijala i to: "Prijedlog odluke o razrješenju člana i imenovanju članice Školskog odbora Osnovne škole "Centar" (pod b) i "Prijedlog odluke o imenovanju predsjednika i članova Upravnog vijeća Javne vatrogasne postrojbe Grada Rijeke" (pod c).  



Predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje prijedloge za dopunu dnevnog reda sjednice kako slijedi:


1. Prijedlog da se dnevni red sjednice dopuni točkom: "Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o uređenju prometa na području Grada Rijeke" (točka 12.a)

Gradsko vijeće je prijedlog za dopunu dnevnog reda usvojilo JEDNOGLASNO.


2. Prijedlog da se dnevni red sjednice dopuni točkom: "Prijedlog izmjene Općih uvjeta o načinu naplate parkiranja na javnom parkiralištu" (točka 12.b)

Gradsko vijeće je prijedlog za dopunu dnevnog reda usvojilo JEDNOGLASNO.


3. Prijedlog da se dnevni red sjednice dopuni točkom: "Konačni prijedlog Odluke o donošenju Detaljnog plana uređenja središnjeg gradskog parka Delta" (točka 6.)


Gradsko vijeće je prijedlog za dopunu dnevnog reda usvojilo VEĆINOM GLASOVA (27 za, 3 protiv).

Zatim je predsjednica Gradskog vijeća objavila da je Gradsko vijeće usvojilo slijedeći 


D N E V N I  R E D


1. Izbori i imenovanja:


a) Prijedlog odluke o razrješenju člana i imenovanju članice Školskog odbora Osnovne škole "Turnić"

b) Prijedlog odluke o razrješenju člana i imenovanju članice Školskog odbora Osnovne škole "Centar"

c) Prijedlog odluke o imenovanju predsjednika i članova Upravnog vijeća Javne vatrogasne postrojbe Grada Rijeke 


2. Prijedlog odluke o imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja Muzeja moderne i suvremene umjetnosti


3. Izvješće Gradonačelnika o radu za razdoblje srpanj-prosinac 2011. godine


4. Izvješće o sigurnosnom stanju na području grada Rijeke za 2011. godinu


5. Izvješće o radu Hrvatske gorske službe spašavanja – Stanica Rijeka u 2011. godini s Prijedlogom programa rada u 2012. godini

6. Konačni prijedlog odluke o donošenju Detaljnog plana uređenja središnjeg gradskog parka Delta

7. Prijedlog odluke o davanju naknadne suglasnosti na Detaljni plan raspodjele financijskih sredstava unutar Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2012. godinu - Aktivnosti koje se sufinanciraju putem Riječkog športskog saveza

8. Prijedlog izmjena i dopuna Općeg programa mjera poticanja razvoja poduzetništva na području Grada Rijeke


9. a) Prijedlog plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Rijeke u 2012. godini


b) Prijedlog plana rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog održavanja osnovnih škola Grada Rijeke u 2012. godini


10. Prijedlog odluke o sklapanju nagodbe u postupku potpunog izvlaštenja nekretnine


11. Prijedlog odluke o stavljanju izvan snage Odluke o nagradama učenicima i prosvjetnim radnicima – mentorima za posebna postignuća učenika na državnim i međunarodnim natjecanjima, susretima i smotrama


12. a) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o uređenju prometa na području Grada Rijeke


b) Prijedlog izmjene Općih uvjeta o načinu naplate parkiranja na javnom parkiralištu

13. Prijedlog odluke o stavljanju izvan snage Odluke o načinu provedbe javnog natječaja i uvjetima za članove nadzornih odbora trgovačkih društava u kojima Grad Rijeka ima dionice ili udjele


14. Prijedlog odluke o imenovanju članova Gradskog povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih nepogoda Grada Rijeke


15. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Stožera zaštite i spašavanja za područje grada Rijeke


16. Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Plase


TOČKA 1.


Izbori i imenovanja


a) Prijedlog odluke o razrješenju člana i imenovanju članice Školskog odbora Osnovne škole "Turnić"


b) Prijedlog odluke o razrješenju člana i imenovanju članice Školskog odbora Osnovne škole "Centar"

c) Prijedlog odluke o imenovanju predsjednika i članova Upravnog vijeća Javne vatrogasne postrojbe Grada Rijeke 



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je predlagatelj Odbor za izbor, imenovanja i razrješenja. 



Gradsko vijeće je, bez rasprave, donijelo slijedeće odluke:


a)



Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo slijedeću 


O D L U K U


o razrješenju člana i imenovanju članice Školskog odbora 

Osnovne škole "Turnić"

I.



Razrješuje se član Školskog odbora Osnovne škole “Turnić" Željko JOVANOVIĆ.


II.



Za članicu Školskog odbora Osnovne škole “Turnić" iz reda osnivača, imenuje se Mila KOŽUL, na vrijeme do isteka mandata članova Školskog odbora.


III.



Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 


b)


Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo slijedeću

O D L U K U


o razrješenju člana i imenovanju članice Školskog odbora 

Osnovne škole "Centar"

I.



Razrješuje se član Školskog odbora Osnovne škole "Centar" Božidar STOŠIĆ.


II.


Za članicu Školskog odbora Osnovne škole "Centar" iz reda osnivača, imenuje se Doris ŠANKO, na vrijeme do isteka mandata članova Školskog odbora.


III.


Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 


c)



Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (22 za, 4 protiv, 3 suzdržana) donijelo slijedeću 


O D L U K U


o imenovanju predsjednika i članova Upravnog vijeća 

Javne vatrogasne postrojbe Grada Rijeke


I.



U Upravno vijeće Javne vatrogasne postrojbe Grada Rijeke od strane osnivača imenuju se:


Za predsjednika:


-  mr.sc. Mladen Vukelić


Za članove:


-  Boris Bandera


-  Čedomir Krivičić


-  Walter Volk.

II.



Predsjednik i članovi Upravnog vijeća iz točke I. ove Odluke imenuju se na vrijeme od četiri godine.


III.



Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.


TOČKA 2.


Prijedlog odluke o imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja Muzeja moderne i suvremene umjetnosti



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da je predlagatelj ove točke dnevnog reda Upravno vijeće Muzeja moderne i suvremene umjetnosti. Nadalje je izvijestila da je očitovanje Gradonačelnika na prijedlog dostavljeno ranije u materijalima, a danas su članovima Vijeća na klupe dostavljeni zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda. 


U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Tomislava Zečević Pedić ispred Kluba vijećnika HDZ-a, Ernest Cukrov i Tomislava Zečević Pedić.



Član Vijeća Ernest Cukrov u raspravi je predložio da se pokrene inicijativa prema nadležnom Ministarstvu za promjenu rigidnih i potpuno nesuvislih zakonskih odredbi kojima je propisano da kandidat za ravnatelja Muzeja mora ispunjavati, između ostalog i uvjet da je istaknuti i priznati stručnjak na području kulture s najmanje 10 godina rada u kulturi. Budući da su takvim restriktivnim uvjetom limitirane mogućnosti izbora kvalitetnih kandidata na tu dužnost, smatra neophodnim zakonsku regulativu izmijeniti i prilagoditi konkretnim potrebama te predlaže da se Odjel gradske uprave za kulturu s takvom inicijativom obrati nadležnom Ministarstvu te naknadno izvijesti Vijeće o poduzetom.


Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (22 za, 6 protiv, 4 suzdržana) donijelo slijedeću  


O D L U K U


o imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja 


Muzeja moderne i suvremene umjetnosti


I.



Imenuje se IVO MATULIĆ za vršitelja dužnosti ravnatelja Muzeja moderne i suvremene umjetnosti, do imenovanja ravnatelja Muzeja moderne i suvremene umjetnosti na temelju ponovljenog natječaja.


II.



Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim novinama Primorsko-goranske županije".


TOČKA 3.


Izvješće Gradonačelnika o radu za razdoblje 

srpanj - prosinac 2011. godine



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.



Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.



U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća mr.sc. Nikola Ivaniš ispred Kluba PGS-a, Tomislava Zečević Pedić ispred Kluba vijećnika HDZ-a, Lidija Flas ispred Kluba članova Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS, HSS i SDA, Tomislava Zečević Pedić, Hrvoje Burić, Danko Švorinić, Dinko Beaković, Ernest Cukrov, mr.sc. Nikola Ivaniš i Josip Rupčić te Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 



Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (20 za, 6 protiv, 6 suzdržanih) donijelo slijedeći 


z a k l j u č a k


Prihvaća se Izvješće Gradonačelnika o radu za razdoblje srpanj - prosinac 2011. godine.


TOČKA 4.


Izvješće o sigurnosnom stanju na području grada Rijeke 

za 2011. godinu



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.


Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijeli su načelnik Sektora policije Goran Gašpert i načelnik Sektora kriminalističke policije Željko Kruneš.



U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Lidija Flas, Nada Pindulić, Tomislava Zečević Pedić, Ivana Jurčić, Josip Rupčić, Oskar Skerbec i Ivan Bogdanić te načelnik Sektora policije Goran Gašpert.



Članica Vijeća Lidija Flas u raspravi je predložila da se na sljedećoj sjednici Vijeća za prevenciju kriminaliteta na području grada Rijeke, koja će biti održana na temu prevencije maloljetničke delikvencije, provede rasprava i o mogućim aktivnostima i mjerama na pojačanoj zaštiti obitelji i članova obitelji koji su ugroženi ili izloženi nasilju.



Nakon rasprave, Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo slijedeći


z a k l j u č a k


Prihvaća se Izvješće o sigurnosnom stanju na području grada Rijeke za 2011. godinu.

TOČKA 5.


Izvješće o radu Hrvatske gorske službe spašavanja – Stanica Rijeka u 2011. godini s Prijedlogom programa rada u 2012. godini


Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je pročelnik Hrvatske gorske službe spašavanja – Stanice Rijeka Vladimir Paušić.


Nakon rasprave, u kojoj je sudjelovao član Vijeća Ivan Ivaniš ispred Kluba članova Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS, HSS i SDA, Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo slijedeći


z a k l j u č a k


Prihvaća se Izvješće o radu Hrvatske gorske službe spašavanja – Stanica Rijeka u 2011. godini s Prijedlogom programa rada u 2012. godini.


TOČKA 6.


Konačni prijedlog odluke o donošenju Detaljnog plana uređenja središnjeg gradskog parka Delta

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je, sukladno točki 2. zaključka Gradonačelnika, dostavljena suglasnost Župana koja je neophodna za donošenje ove Odluke te da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe. Predsjednica Vijeća nadalje je izvijestila da je Odbor za Statut, Poslovnik i propise, u očitovanju na Prijedlog odluke predložio da se sačine određeni ispravci u tekstu Konačnog prijedloga odluke koji su taksativno navedeni u zaključku tog Odbora. Slijedom očitovanja Odbora za Statut, Poslovnik i propise Gradonačelnik kao predlagatelj je danas podnio ispravke u tekstu Konačnog prijedloga Odluke o donošenju Detaljnog plana uređenja i tekstu Obveznog priloga – obrazloženja Plana koji su postali sastavni dio Prijedloga o kojem će Vijeće raspravljati i odlučivati. Zaključak Gradonačelnika također je dostavljen na klupe. 



U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Tomislava Zečević Pedić, Danko Švorinić, Dinko Beaković, Ivan Ivaniš, Hrvoje Burić i Dušan Sekulić te  Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.



Tomislava Zečević Pedić je upozorila da Klub vijećnika HDZ-a ovaj materijal nije uspio raspraviti jer je materijal dostavljen tek u utorak. Budući da je riječ o vrlo važnom materijalu predložila je da predlagatelj odustane od prijedloga da se o tom materijalu raspravlja i odlučuje na današnjoj sjednici.



Danko Švorinić je iznio ocjenu da je materijal dobiven prekasno te da ga stoga nisu stigli raspraviti svi odbori, konkretno o materijalu nije raspravljao ni Odbor za mjesnu samoupravu koji bi taj materijal vrlo rado raspravio. Naime, sjednica Odbora za mjesnu samoupravu održana je u petak, a materijal je dostavljen tek u ponedjeljak.  Slijedom navedenog predlaže da predlagatelj povuče prijedlog kako bi se o njemu moglo raspravljati i odlučivati na sljedećoj sjednici, a bio bi suglasan i da Vijeće o materijalu raspravlja danas, ali da o njemu odlučuje na sljedećoj sjednici.



Dinko Beaković je iznio da se pridružuje prijedlogu da se materijal povuče te uvrsti u dnevni red sljedeće sjednice Gradskog vijeća.



U očitovanju na iznesene prijedloge Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je istaknuo činjenicu da su se o materijalu očitovali matični odbori, da su članovi Vijeća materijal dobili ipak četiri dana prije sjednice Vijeća te da je iz materijala vidljivo da je riječ o materijalu koji vrlo okvirno definira konstataciju da će se na području Delte, koja je u ovom trenutku u funkciji parkirališta i u funkciji autobusnog terminala Autotroleja, organizirati središnji centralni gradski park, bez ulaženja u neke velike detalje. Namjera je Detaljnog plana uređenja da se u kontekstu definiranja i vlasničkih odnosa i svega ostaloga, na neki način potakne što brža realizacija cjelokupnog prostora Delte. S obzirom da se na samom području sjeverne Delte, koja je predmet ovog prostornog plana, ne rješava ništa bitno, osim što se definira ukupna površina zelenog parka i mogućnost izgradnje podzemne garaže u jednom dijelu Delte okrenutoj prema cesti D 404, kao i infrastrukturni koridori, stvarno ne vidi razlog da se rasprava i odlučivanje o materijalu odgađa i ostavlja za sljedeću sjednicu Gradskog vijeća.



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je izvijestila da joj je, za vrijeme izlaganja Gradonačelnika, predan pisani prijedlog sedam članova Gradskog vijeća da se, temeljem članka 98. Poslovnika Gradskog vijeća, odlučivanje o ovoj točki dnevnog reda odgodi za sljedeću sjednicu Gradskog vijeća, sve uslijed činjenice da su materijali za predloženu dopunu dnevnog reda članovima Vijeća dostavljeni tek 20.02.2012., uslijed čega prijedlog nije bilo moguće razmatrati na svim sjednicama radnih tijela.



Hrvoje Burić je upozorio da o ovoj točki dnevnog reda nije bio informiran ni Odbor za promet tako da  apelira da se usvoji prijedlog sedam članova Gradskog vijeća.



Dušan Sekulić je izvijestio da je Odbor za urbanizam održao sjednicu kako bi razmotrio materijal i očitovao se o njemu, sve kako bi se ubrzala procedura i kako bi se dobilo na vremenu za rješavanje imovinsko-pravnih pitanja o kojima ovisi realizacija ovog Detaljnog plana uređenja.


Prije prelaska na glasovanje, predsjednica Vijeća je upozorila da je Gradsko vijeće, prilikom utvrđivanja dnevnog reda današnje sjednice, većinom glasova odlučilo da ovu točku po prijedlogu za dopunu dnevnog reda uvrsti u dnevni red današnje sjednice. Budući da je o tom pitanju, dakle, Vijeće već odlučivalo, smatra da je odlučivanje o prijedlogu sedam članova Vijeća u ovoj fazi sjednice bespredmetno. Pojasnila je da je člankom 98. Poslovnika Gradskog vijeća regulirana situacija kada se zbog manjkavosti podataka ili dokumentacije u materijalu odlučivanje o nekom materijalu može odgoditi za iduću sjednicu. Uslijed razloga navedenih u prijedlogu sedam članova Vijeća, Vijeće je moglo odbiti uvrstiti ovu točku u dnevni red sjednice o čemu se odlučivalo ranije. 


Neovisno o iznesenom stajalištu, predsjednica Vijeća je prijedlog sedam članova Vijeća nakon rasprave stavila na glasovanje.


S 8 glasova za i 22 glasa protiv, Gradsko vijeće nije prihvatilo prijedlog.



Zatim je Gradsko vijeće VEĆINOM GLASOVA (22 za, 8 protiv) donijelo Odluku o donošenju Detaljnog plana uređenja središnjeg gradskog parka Delta.

TOČKA 7.


Prijedlog odluke o davanju naknadne suglasnosti na Detaljni plan raspodjele financijskih sredstava unutar Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2012. godinu - Aktivnosti koje se sufinanciraju putem Riječkog športskog saveza


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.



Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je Glavna tajnica Riječkog športskog saveza Verica Mance.



U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Dinko Beaković ispred Kluba PGS-a, Ana Komparić Devčić, Tomislava Zečević Pedić, Dinko Beaković, Hrvoje Burić i Ivan Ivaniš, Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel, te završno Dinko Beaković ispred Kluba PGS-a.


Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (23 za, 3 protiv) donijelo slijedeću


O D L U K U


o davanju naknadne suglasnosti na Detaljni plan raspodjele financijskih sredstava


unutar Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2012. godinu -


Aktivnosti koje se sufinanciraju putem Riječkog športskog saveza


I.



Daje se naknadna suglasnost na Detaljni plan raspodjele financijskih sredstava unutar Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2012. godinu - Aktivnosti koje se sufinanciraju putem Riječkog športskog saveza, kojega je donijela Skupština Zajednice sportskih udruga grada Rijeke "Riječki športski savez" na sjednici održanoj 2. veljače 2012. godine.


II.



Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.


TOČKA 8.


Prijedlog izmjena i dopuna Općeg programa mjera poticanja razvoja poduzetništva na području Grada Rijeke


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.



Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.



U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Valter Wolk, Ljiljana Mihić i Hrvoje Burić.


Nakon rasprave, Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo  Izmjene i dopune Općeg programa mjera poticanja razvoja poduzetništva na području Grada Rijeke.


TOČKA 9.


a) Prijedlog plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Rijeke u 2012. godini


b) Prijedlog plana rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog održavanja osnovnih škola Grada Rijeke u 2012. godini



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.


Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo

a)



Plan rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Rijeke u 2012. godini,


b)



Plan rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog održavanja osnovnih škola Grada Rijeke u 2012. godini.


TOČKA 10.


Prijedlog odluke o sklapanju nagodbe u postupku 

potpunog izvlaštenja nekretnine



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.



Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o sklapanju nagodbe u postupku potpunog izvlaštenja nekretnine. 


TOČKA 11.


Prijedlog odluke o stavljanju izvan snage Odluke o nagradama učenicima i prosvjetnim radnicima – mentorima za posebna postignuća učenika na državnim i međunarodnim natjecanjima, susretima i smotrama



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.


Gradsko vijeće je, bez rasprave, VEĆINOM GLASOVA (23 za, 4 protiv) donijelo Odluku o stavljanju izvan snage Odluke o nagradama učenicima i prosvjetnim radnicima – mentorima za posebna postignuća učenika na državnim i međunarodnim natjecanjima, susretima i smotrama. 

TOČKA 12.


a) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o uređenju prometa na području Grada Rijeke


b) Prijedlog izmjene Općih uvjeta o načinu naplate parkiranja na javnom parkiralištu



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe, da je Odbor za Statut, Poslovnik i propise podnio amandmane na oba prijedloga pod ovom točkom dnevnog reda te da su amandmani Odbor za Statut, Poslovnik i propise dostavljeni Gradonačelniku kao predlagatelju i članovima Vijeća na klupe.


Predsjednica Vijeća zatim je obavijestila da je dostavljena suglasnost MUP-a Policijske uprave primorsko-goranske Rijeka na Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o uređenju prometa koja je neophodna za donošenje te Odluke.



Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 


Prije prelaska na glasovanje, predsjednica Vijeća je izvijestila da se Gradonačelnik kao predlagatelj suglasio s amandmanima koje je podnio Odbor za Statut, poslovnik i propise kako slijedi:


- na Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o uređenju prometa na području Grada Rijeke na članak 1. stavak 2. kako slijedi: "U članku 1. stavak 2. mijenja se i glasi: "Vozilo iz stavka 1. ovoga članka mora imati vidljivo istaknuti važeći znak  pristupačnosti u suglasju s propisima.",

- na Prijedlog izmjene Općih uvjeta o načinu naplate parkiranja na javnom parkiralištu na članak 1. kako slijedi: "Članak 1. mijenja se i glasi: "- osobe s invaliditetom koje posjeduju važeći znak pristupačnosti za određeno vozilo na temelju rješenja nadležnog tijela, na svim javnim parkiralištima pod naplatom, za parkirališna mjesta koja nisu rezervirana za vozila osoba s invaliditetom." 


Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo:


a)


Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o uređenju prometa na području Grada Rijeke.

b)


Izmjene Općih uvjeta o načinu naplate parkiranja na javnom parkiralištu.

TOČKA 13.


Prijedlog odluke o stavljanju izvan snage Odluke o načinu provedbe javnog natječaja i uvjetima za članove nadzornih odbora trgovačkih društava u kojima Grad Rijeka ima dionice ili udjele



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.



Gradsko vijeće je, bez rasprave, VEĆINOM GLASOVA (25 za, 2 protiv) donijelo Odluku o stavljanju izvan snage Odluke o načinu provedbe javnog natječaja i uvjetima za članove nadzornih odbora trgovačkih društava u kojima Grad Rijeka ima dionice ili udjele.


TOČKA 14.


Prijedlog odluke o imenovanju članova Gradskog povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih nepogoda Grada Rijeke



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je zaključak Odbora za Statut, Poslovnik i propise koji je razmatrao ovu točku dnevnog reda dostavljen članovima Vijeća na klupe.



Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o imenovanju članova Gradskog povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih nepogoda Grada Rijeke.


TOČKA 15.


Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Stožera zaštite i spašavanja 

za područje grada Rijeke



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je zaključak Odbora za Statut, Poslovnik i propise koji je razmatrao ovu točku dnevnog reda dostavljen članovima Vijeća na klupe.



Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izmjeni Odluke o osnivanju Stožera zaštite i spašavanja za područje grada Rijeke.

TOČKA 16.


Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Plase



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.


Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Rješenje o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Plase.



Sjednicu su prije završetka napustili članovi Gradskog vijeća: Ivan Bogdanić, mr.sc. Nikola Ivaniš, Josip Rupčić, Dušan Sekulić, mr.sc. Bojan Šober i Tomislava Zečević Pedić.


Sjednica je zaključena u 15,40 sati.
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